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 PROTOKÓŁ Nr VI. 8 . 2019 
z obrad VI Sesji  

Rady Miejskiej w Jelczu–Laskowicach 
w dniu  22 lutego 2019 roku 

 
W obradach Sesji udział wzięło 21 radnych, według listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego 
protokołu oraz Zastępca Burmistrza Romuald Piórko, Zastępca Burmistrza Marek Szponar, 
Skarbnik Gminy Elżbieta Harań-Klimek jak również goście zaproszeni na obrady, według listy 
obecności stanowiącej załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 
Obrady VI Sesji o godzinie 12.12 otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda, która na 
wstępie przywitała radnych i gości obecnych na sali obrad. Następnie na podstawie listy obecności 
radnych stwierdziła quorum, co stanowi o prawomocności obrad Sesji Rady Miejskiej.  
 
 
Obsługę prawną obrad VI Sesji prowadził Radca Prawny Sławomir Boruch-Gruszecki.  
 
 

- wszystkie wystąpienia oddane zostały w pełnym brzmieniu. 
 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda poinformowała wszystkich uczestników sesji Rady 
Miejskiej w Jelczu-Laskowicach, że obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. W związku z tym uczestnictwo w obradach Rady Miejskiej w Jelczu-
Laskowicach jest równoznaczne z wyrażeniem zgody na przetwarzanie danych osobowych w zakresie 
wizerunku i głosu. 
 
 
Od. pkt 1 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  przedstawiam  państwu porządek obrad VI Sesji Rady  

Miejskiej: 
 
1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad VI Sesji Rady Miejskiej. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad IV Sesji Rady Miejskiej oraz przyjęcie protokołu z obrad V Sesji Rady 

Miejskiej. 
3. Informacje i komunikaty Przewodniczącej. 
4. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 
5. Sprawy samorządowe. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w 

domu” na lata 2019-2023”. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości i warunków udzielania bonifikat od wniesienia 

opłaty jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 
nieruchomości gruntowych, zabudowanych na cele mieszkaniowe, stanowiących własność Gminy 
Jelcz-Laskowice. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego 
z zakresu wychowania przedszkolnego oraz kryteriów wyboru oferty. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu przyznawania dodatków do wynagrodzenia 
zasadniczego, obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach dla których organem prowadzącym 
jest Gmina Jelcz-Laskowice. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli, maksymalnej kwoty dofinansowania opłat pobieranych przez uczelnie, specjalności i 
form kształcenia objętych dofinansowaniem w 2019 r. . 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr LIV/326/2006 Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach z dnia 
24 października 2006 roku w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami, stanowiącymi 
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własność Gminy Jelcz-Laskowice oraz nieruchomościami będącymi w użytkowaniu wieczystym 
Gminy Jelcz-Laskowice.   

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych 
uczniów szkół podstawowych Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIII.118.2015 Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach z 
dnia 28 października 2015 r. w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla 
Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Wrocławskiego Obszaru Funkcjonalnego – Część dla 
Gminy Jelcz-Laskowice”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XLIII.323.2018 z dnia 26 stycznia 
2018 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych ze środków budżetu gminy Jelcz-
Laskowice na dofinansowanie przedsięwzięć służących ochronie powietrza. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla 
samorządowego zakładu budżetowego Pływalnia Miejska w Jelczu-Laskowicach na 2019 r. .  

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2019 r. .  
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy Jelcz-

Laskowice na lata 2019-2026.  
18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Dziuplinie. (ul. Piękna) 
19. Informacja dotycząca funkcjonowania gminnych instytucji kultury: Miejsko-Gminnego Centrum 

Kultury i Miejskiej Biblioteki Publicznej.  
20. Wolne wnioski. 
21. Komunikaty organów gminy. 
22. Zakończenie obrad VI Sesji Rady Miejskiej. 
 

Czy ktoś z państwa ma jakieś uwagi do porządku obrad?..., pan Burmistrz Marek Szponar, 
proszę bardzo.  

Z- ca Burmistrza Marek Szponar – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, w imieniu Burmistrza chciałbym  
zgłosić wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia planu 
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat pobieranych przez uczelnie, specjalności i form kształcenia objętych 
dofinansowaniem w 2019 r. . Proszę państwa, do dnia dzisiejszego, czyli do posiedzenia, do 
odbywającej się sesji nie wpłynęły wszystkie wymagane opinie ze związków zawodowych, 
w związku z tym wnioskuję jak wcześniej. 

Przewodnicząca   Rady   Miejskiej  Beata  Bejda  –  panie  Burmistrzu,  czyli  pan  wnioskuje  o  zdjęcie  z  
porządku obrad punktu numer dziesięć…, dobrze. Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś uwagi?..., 
pan Burmistrz Piórko, proszę bardzo.  

Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, pan Burmistrz Szponar  
właśnie z punktu dziesiątego wycofał projekt uchwały, natomiast ja wnioskuję w imieniu 
Burmistrza o wprowadzenie w to miejsce projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenie pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu na realizację zadania pn.: 
"Budowa mostu w m. Oława na rzekach Odra i Oława, jako połączenia dróg lokalnych: 
wojewódzkich nr 396 i 455, powiatowej 1570D oraz gminnej Malinowa" w latach 2020-
2021. Chodzi o to, żebyśmy…, ta uchwała upoważniła Burmistrza do podejmowania 
działań, podpisywania stosownych porozumień, żeby tą inwestycję można było 
rozpoczynać. Także proszę o przyjęcie tej zmiany. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś uwagi, co do  
porządku obrad dzisiejszej sesji?..., nie widzę. Proszę państwa, przegłosujemy to wszystko 
osobno…, dobrze, ponieważ musi być zapisane to i zaplanowane głosowanie nad tym, to 
zrobimy trzy minuty takiej przerwy technicznej, …, pięć minut, dobrze.   

 
Po przerwie 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda - …, proszę państwa, na sali jest dwudziestu radnych,  

jeden radny jest nieobecny. I proszę państwa, jesteśmy w tym momencie gdzie zostały 
zgłoszone poprawki do porządku obrad. Pierwszy wniosek, został zgłoszony o zdjęcie z 
porządku obrad obecnego punktu numer dziesięć. Ja odczytam, żeby nie było żadnych 
wątpliwości o który punkt chodzi. To jest punkt, podjęcie uchwały w sprawie ustalenia 
planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, maksymalnej kwoty 
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dofinansowania opłat pobieranych przez uczelnie, specjalności i form kształcenia objętych 
dofinansowaniem w 2019 r. . Pan Burmistrz Szponar uzasadnił z jakiego powodu ten punkt 
chciałby zdjąć z dzisiejszego porządku obrad. I przystępujemy proszę państwa do 
głosowania. Kto z państwa jest za tym, żeby z porządku obrad zdjąć ten punkt, proszę o 
podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku,  
 
za – 20 ( jednogłośnie) 
- wniosek został przyjęty - . 

 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (20) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna Kamińska, 
Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek 
Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, 
Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 
 
NIEOBECNI (1) 
 
Łukasz Dudkowski 
 

I teraz proszę państwa, drugi wniosek pana Burmistrza Piórko, aby w tym samym miejscu, 
czyli w punkcie numer dziesięć został wstawiony projekt uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na udzielenie pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu na realizację 
zadania pn.: "Budowa mostu w m. Oława na rzekach Odra i Oława, jako połączenia dróg 
lokalnych: wojewódzkich nr 396 i 455, powiatowej 1570D oraz gminnej Malinowa" w 
latach 2020-2021. Kto z państwa radnych jest za tym, żeby ten punkt wstawić do porządku 
obrad, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku, 
 
za – 20 (jednogłośnie) 
- wniosek został przyjęty - . 

 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (20) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna Kamińska, 
Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek 
Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, 
Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 
 
NIEOBECNI (1) 
 
Łukasz Dudkowski 
 

I proszę państwa, w tej chwili przegłosujemy cały porządek obrad, już po tych zmianach. 
Kto z państwa radnych jest za tym, aby przyjąć dzisiejszy porządek obrad, proszę podnieść 
rękę i nacisnąć przycisk,  
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za – 20 (jednogłośnie) 
- porządek obrad został zatwierdzony, i przedstawia się następująco:  

 
1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad VI Sesji Rady Miejskiej. 
2. Przyjęcie protokołu z obrad IV Sesji Rady Miejskiej oraz przyjęcie protokołu z obrad V Sesji 

Rady Miejskiej. 
3. Informacje i komunikaty Przewodniczącej. 
4. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 
5. Sprawy samorządowe. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w 

szkole i w domu” na lata 2019-2023”. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości i warunków udzielania bonifikat od 

wniesienia opłaty jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo 
własności nieruchomości gruntowych, zabudowanych na cele mieszkaniowe, stanowiących 
własność Gminy Jelcz-Laskowice. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania 
publicznego z zakresu wychowania przedszkolnego oraz kryteriów wyboru oferty. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu przyznawania dodatków do 
wynagrodzenia zasadniczego, obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 
dla których organem prowadzącym jest Gmina Jelcz-Laskowice. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Województwu 
Dolnośląskiemu na realizację zadania pn.: "Budowa mostu w m. Oława na rzekach Odra i 
Oława, jako połączenia dróg lokalnych: wojewódzkich nr 396 i 455, powiatowej 1570D oraz 
gminnej Malinowa" w latach 2020-2021. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr LIV/326/2006 Rady Miejskiej w Jelczu-
Laskowicach z dnia 24 października 2006 roku w sprawie zasad gospodarowania 
nieruchomościami, stanowiącymi własność Gminy Jelcz-Laskowice oraz nieruchomościami 
będącymi w użytkowaniu wieczystym Gminy Jelcz-Laskowice.   

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych 
uczniów szkół podstawowych Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XIII.118.2015 Rady Miejskiej w Jelczu-
Laskowicach z dnia 28 października 2015 r. w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki 
niskoemisyjnej dla Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Wrocławskiego Obszaru 
Funkcjonalnego – Część dla Gminy Jelcz-Laskowice”. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XLIII.323.2018 z dnia 26 
stycznia 2018 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych ze środków budżetu 
gminy Jelcz-Laskowice na dofinansowanie przedsięwzięć służących ochronie powietrza. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla 
samorządowego zakładu budżetowego Pływalnia Miejska w Jelczu-Laskowicach na 2019 r. .  

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2019 r. .  
17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy Jelcz-

Laskowice na lata 2019-2026.  
18. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Dziuplinie. (ul. Piękna) 
19. Informacja dotycząca funkcjonowania gminnych instytucji kultury: Miejsko-Gminnego 

Centrum Kultury i Miejskiej Biblioteki Publicznej.  
20. Wolne wnioski. 
21. Komunikaty organów gminy. 
22. Zakończenie obrad VI Sesji Rady Miejskiej.  
 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
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ZA (20) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna Kamińska, 
Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek 
Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, 
Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 
 
NIEOBECNI (1) 
 
Łukasz Dudkowski 
 

I teraz proszę państwa potrzebujemy znowu chwilę przerwy, żeby dopisać ten punkt…, 
zdjąć najpierw ten punkt dziesiąty wcześniejszy i dopisać ten który został zgłoszony przez 
pana Burmistrza Piórko. Także chwilkę proszę cierpliwości. 
…, 
 
Proszę państwa, przepraszam za tą chwilę przerwy. Już jesteśmy w porządku obrad. Został 
zatwierdzony porządek obrad VI Sesji Rady Miejskiej…, proszę państwa, o spokój już. 
Przechodzimy do punktu numer dwa – przyjęcie protokołu z obrad IV Sesji Rady Miejskiej, 
oraz przyjęcie protokołu z obrad V Sesji Rady Miejskiej.   

 
Od. pkt 2 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – będziemy to głosować osobno. Czy do treści protokołu z  

obrad IV Sesji, ktoś z państwa ma uwagi? ..., nie widzę. Przechodzimy do głosowania. Kto z 
państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad IV Sesji Rady Miejskiej, proszę o 
podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku, …, proszę państwa, robimy pięć minut przerwy, 
bo jak widzimy, no niestety coś nam tu szwankuje, przepraszam.  

 
Po przerwie 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda - proszę państwa, bardzo proszę o uwagę. Proszę państwa,  

chciałabym udzielić głosu panu Marcinowi Kozłowskiemu, który wyjaśni dlaczego mamy 
takie liczne przerwy i co się obecnie dzieje. Proszę bardzo. 

Pan Marcin Kozłowski – mamy problemy techniczne z Internetem. Jest to w tej chwili wyjaśniane. No  
ażeby Sesja odbyła się poprawnie musimy mieć stałe łącze. Także, no jeszcze z dziesięć, 
piętnaście minut i będziemy wiedzieli czy wróci Internet ten, który powinien być, czy nie. 
Jeśli nie wróci przełączymy się na Internet awaryjny, natomiast nie będzie wtedy 
transmisji internetowej. Na razie to wszystko.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, pan Marcin wykonał telefon do firmy,  
która nas obsługuje i w ciągu tych dziesięciu, piętnastu minut mamy nadzieję, że zostanie 
przywrócony Internet. Proszę państwa, przerwa piętnaście minut. 

 
Po przerwie 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – z informacji, które przekazał mi pan Marcin, bardzo  

ogólnie powiem, że awaria była we Wrocławiu przy ul. Legnickiej…, jest jeszcze. Proszę 
państwa, ja tylko przypomnę, że jesteśmy w punkcie drugim, i zadałam pytanie wcześniej, 
czy ktoś z państwa ma jakieś uwagi do protokołu z obrad IV Sesji. Nikt się nie zgłosił. 
Przystępowaliśmy do głosowania i w tym momencie była awaria. Także za chwileczkę jak 
pan radny Dudkowski się zaloguje, to będziemy głosować przyjęcie protokołu z obrad IV 
Sesji Rady Miejskiej. Proszę państwa, przystępujemy w takim razie do głosowania. Kto z 
państwa radnych jest za przyjęciem protokołu z obrad IV Sesji Rady Miejskiej, proszę o 
podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku,  
 
za – 21 (jednogłośnie) 
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-protokół został przyjęty -. 
 

Wyniki głosowania 
 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (21) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, 
Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty 
Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, 
Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 
 

Proszę państwa, przystępujemy do przyjęcia protokołu z obrad V Sesji. Czy ktoś z państwa 
radnych ma jakieś uwagi odnośnie tego protokołu? …, nie widzę. Kto z państwa radnych 
jest za przyjęciem protokołu, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk, 
 
za – 21 – (jednogłośnie) 
- protokół został przyjęty - . 

 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (21) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, 
Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty 
Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, 
Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 
 

Proszę państwa, przechodzimy do punktu numer trzy. To jest punkt – informacje i 
komunikaty Przewodniczącej.  

 
Od. pkt 3 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – zaczynam od pisma, które zostało państwu skserowane.  

Zakład Gospodarowania Odpadami Gać Sp. z o.o., podpisane przez Prezesa Zarządu pana 
Jacka Października, każdy z państwa ma takie pismo skserowane, bardzo proszę, myślę, że 
większość z państwa się już zapoznała z tym pismem. Pan Prezes zaprasza nas radnych do 
odwiedzenia zakładu. Powód tego zaproszenia jest w piśmie, ponieważ jesteśmy jako 
miasto i gmina Jelcz-Laskowice udziałowcem tej spółki. Wobec czego zrobimy rozeznanie, 
kto z państwa radnych, czy wszyscy, czy część osób chciałaby odwiedzić ten zakład. Bardzo 
bym prosiła tutaj również panów burmistrzów, żeby zastanowić się kto ewentualnie 
pojechałby z ramienia, czy pan Burmistrz, czy któryś z panów zastępców. Ja rozmawiałam 
dzisiaj jeszcze telefonicznie z panem Prezesem Czubakiem, i pan Prezes Czubak też 
deklaruje, że chętnie pojechałby odwiedzić ten zakład. Proszę państwa, moja propozycja w 
tym zakresie jest taka aby do końca przyszłego tygodnia zgłosić, tu bardzo panie bym 
prosiła z Biura Rady, taki akces, kto z państwa chciałby odwiedzić ten zakład, zobaczyć to 
co jest tutaj opisane w tym piśmie. I wtedy zobaczymy ile osób jest chętnych w ogóle do 
odwiedzenia tego zakładu. To jest jeden mój komunikat.    
Drugi komunikat dotyczy terminów sesji, ponieważ każdy z nas ma jakieś plany, pracuje, 
dobrze by było wiedzieć wcześniej jakie są terminy sesji. Bardzo proszę państwa o 
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zapisanie sobie, ewentualnie później zajrzenie do protokołu, jakie będą terminy sesji. 
Oczywiście proszę państwa, znając życie może być tak, że coś ulegnie zmianie, no ale jakiś 
ramowy taki terminarz chcielibyśmy wszyscy mieć. I tak, w marcu planuję sesję 29. Zasada 
jest taka o jakiej mówiłam na początku, czyli ostatni piątek miesiąca. Zdarzały nam się 
wyjątki, no i też się tu zdarzą nam dwa wyjątki. Marzec – 29, w kwietniu proszę państwa 
sesja powinna być 26, ale proszę nie zapisywać tego terminu, ponieważ chciałabym prosić 
ze względu na to, że to za chwilę się zaczyna ten weekend majowy i są „Dni Jelcza-
Laskowic”, będą burmistrzowie pewnie zaangażowani przy tym, ja również i część z 
państwa radnych. Część będzie wyjeżdżała na długi weekend, w związku z tym proponuję 
aby sesja odbyła się po prostu dzień wcześniej. Chodzi o wyprowadzenie po prostu 
materiałów po sesji. Czyli dwudziestego piątego. W maju – 31, czyli to jest ostatni piątek 
miesiąca. I teraz proszę państwa w czerwcu. Ze względu na to, że tutaj poprzez zmianę 
przepisów ustawy mamy tak, taki jakby jeden punkt, dotyczy raportu o stanie gminy i w 
związku z tym wotum zaufania. I drugi jakby taki punkt, dotyczy sprawozdania z 
wykonania budżetu, co się łączy z absolutorium. Sesja powinna być 28 ale, i to ustalałam 
dzisiaj również z Burmistrzem Szczęśniakiem, proponuję aby sesja odbyła się 26  czerwca. 
Mówimy o czerwcu. Bo to nam…, gdyby sesja była 28 nie zostawia ani dania jakby rezerwy. 
Czerwiec – 26, lipiec – 26, to jest bez zmian, to jest ostatni piątek. W sierpniu nie mamy 
sesji,…, w lipcu – 26, w sierpniu nie mamy sesji. We wrześniu – 27, według schematu, czyli 
ostatni piątek miesiąca. W październiku – 25, również ostatni piątek miesiąca, w 
listopadzie – 29, również ostatni piątek miesiąca i proszę państwa w grudniu, do tej pory 
tak było, że nie było sesji przed Świętami Bożego Narodzenia, ponieważ i tak na koniec 
roku musi być sesja zamykająca pewne sprawy budżetowe, w związku z tym 
proponowałabym aby komisje się odbyły dwudziestego siódmego a sesja trzydziestego. 
Czyli nie w sylwestra tylko dzień wcześniej. Proszę państwa, to jest co do terminów sesji. 
Gdyby coś uległo zmianie, to ja oczywiście państwa poinformuję. I teraz proszę państwa, ja 
miałam więcej komunikatów, ale z uwagi na tą awarię to ja tylko podam te, moim zdaniem 
najbardziej takie najważniejsze. Tak jak państwo dowiedzieliście się i z Facebooka Urzędu, 
i z gazety, wcześniej na sesji nie mogłam tego podać, bo to się odbyło po sesji, była wizyta 
w mieście partnerskim Gudensberg. Z grona radnych był pan radny Tadeusz Babski, był 
pan radny Piotr Stajszczyk, byłam ja jako Przewodnicząca Rady. Jeżeli państwo 
chcielibyście o szczegółach porozmawiać, to ja służę, natomiast ja chciałabym powiedzieć, 
że Przewodniczący Rady Miejskiej miasta Gudensberg, pan Walter Pippert poprosił abym 
przekazała państwu, że bardzo chciałby uczestniczyć w jednej z naszych sesji, takiej 
roboczej sesji, nie specjalnie zwołanej jakby w tym celu. I proponował, żeby to był albo 
wrzesień, albo październik. Chciałby, żeby to po prostu odbyło się w ten sposób, jakby dwie 
części, bo pan Przewodniczący, myślę, że z jakimś małym gronem radnych uczestniczyliby 
w naszej sesji siedząc gdzieś tam chyba na miejscach dla publiczności. To jeszcze się 
zastanowimy, ale chciałby w drugiej części spotkać się z państwem radnymi, porozmawiać 
poprzez oczywiście tłumacza, czy tłumaczy, jakie mamy problemy, jak mamy pewne 
sprawy rozwiązane. I myślę, że jeżeli chodzi o wymianę taką partnerską, to jest to też 
bardzo fajny pomysł. Proszę państwa, teraz tak, dyżury prezydium Rady odbywają się w 
czwartek od 16.30 do 17.30. Naprzemiennie dyżurujemy. Jeżeli, bo tutaj pan 
Przewodniczący Klubu pan radny Łukasz Dudkowski mówił o tym, że ewentualnie Klub 
chciałby też jakieś takie dyżury podjąć, jeżeli państwo radni czy kluby, czy poszczególni 
państwo radni chcieliby również pełnić dyżury, bardzo proszę tylko o zgłoszenie tego i ja 
już będę tutaj ustalała z paniami z Biura Rady, jak to możemy praktycznie rozwiązać. I 
proszę państwa, część z nas wzięła udział w Gali Wolontariatu. Myślę, że wszyscy, którzy 
uczestniczyli w tej uroczystości byli poruszeni tym co zobaczyliśmy. Byli wzruszeni. No i 
muszę powiedzieć, że pan Przewodniczący Komisji Rodziny, Młodzieży i Spraw 
Mieszkaniowych zadeklarował, że jeżeli przyjedzie pociąg, taka ciuchcia w okolicach Dnia 
Dziecka, to pewną pulę biletów przekaże również dla wolontariatu, dla tych osób 
niepełnosprawnych, tak zwanych motyli. I ja mam do państwa gorącą prośbę, ponieważ 
myślę, że tu bez względu na kluby, przynależności, komitety wyborcze, wszyscy chyba 
będziemy, wszyscy na pewno będziemy wspierać taką działalność i całe grono tutaj 
siedzące na sali państwa radnych, to są osoby kreatywne, z pomysłami, w końcu wyborcy 
wybrali, myślę najlepsze osoby ze swoich okręgów, i ja bym prosiła, żebyśmy po prostu 
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pomyśleli jak ewentualnie ten wolontariat, my jako radni z racji swoich obowiązków 
służbowych czy zainteresowań, jak moglibyśmy ich jeszcze wesprzeć. Tutaj są osoby 
siedzące na sali, które od dawna wspierają i ja do państwa to nie muszę apelować, bo 
państwo to robicie, ale bardzo liczę na jakieś nowe fajne pomysły. Proszę państwa, to ja 
mam tyle komunikatów, żeby nie przedłużać. Dziękuję bardzo. 
Przechodzimy do punktu numer cztery – informacja Burmistrza o działaniach 
podejmowanych pomiędzy sesjami Rady Miejskiej.        

 
Od. pkt 4 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – oddaję głos panu Burmistrzowi Piórko.  
Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca,  szanowni państwo, chciałem na początku  

poinformować państwa, że pan Burmistrz Bogdan Szczęśniak nie jest w tej chwili obecny 
na sesji z uwagi na to, że jest we Wrocławiu na podpisaniu umowy dotyczącej zasad 
rozliczeń finansowych w zakresie budżetu ZIT, Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 
Wrocławskiego Obszaru Funkcjonalnego. Stąd nieobecność pana Burmistrza. 
I tak proszę państwa, pomiędzy sesjami od ostatniej sesji Burmistrz podjął następujące 
decyzje: 
 nie skorzystał z prawa pierwokupu użytkowania wieczystego dwóch nieruchomości 

położonych w Dziuplinie. Jedna o powierzchni dziesięć tysięcy czterdzieści trzy metry i 
druga o takiej samej powierzchni, za łączną kwotę 112.800zł, 

 kolejna decyzja Burmistrza, również nie skorzystanie z prawa pierwokupu 
nieruchomości, też o powierzchni 1043m2, przepraszam, a tam też chyba podałem nie 
taką. Wrócę do poprzedniego proszę państwa, powierzchnia to jest 1043m2, jednej i 
drugiej. I również trzecia działka o takiej samej powierzchni  za kwotę 56.300zł, 

 kolejna decyzja, również dotyczy nie skorzystania z prawa pierwokupu nieruchomości 
o powierzchni 9527m2. Nieruchomość położona w obrębie Jelcz, za kwotę proszę 
państwa 1.845.000zł , 

 kolejna decyzja, to jest przeznaczenie do dzierżawy na plac składowy gruntu 
komunalnego o powierzchni 2025m2 stanowiący część działki 35/5, i grunt 
wydzierżawia się w trybie bezprzetargowym na okres trzech lat, 

 kolejna decyzja Burmistrza, to proszę państwa w sprawie ogłoszenia otwartego 
konkursu ofert na zlecenie zadań publicznych określonych w „Programie współpracy z 
organizacjami pozarządowymi i podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z 
dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 
2019”,   

 kolejna decyzja Burmistrza, to jest w sprawie ustalenia terminów rekrutacji do klas 
pierwszych i oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych, 
przedszkola publicznego na rok szkolny 2019/2020 dla których Miasto i Gmina Jelcz-
Laskowice jest organem prowadzącym, 

 kolejna decyzja Burmistrza, to proszę państwa w sprawie poszerzenia zasobu 
mieszkaniowego lokali socjalnych, 

 kolejna decyzja Burmistrza, z 01 lutego w sprawie nadania Regulaminu 
Organizacyjnego Urzędowi Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice, 

 i kolejna decyzja z dnia 13 lutego, przeznacza się do dzierżawy na cele rolne grunt 
komunalny położony w Miłocicach o powierzchni 1,2497ha. To jest działka 374/4, 

 kolejna decyzja, również przeznaczenie do dzierżawy gruntu komunalnego. Działka w 
Miłocicach o powierzchni 0,58ha, działka 655/9. Dzierżawa oczywiście na rzecz 
dotychczasowego dzierżawcy, 

 kolejna decyzja, przeznaczenie do dzierżawy gruntu komunalnego, z 13 lutego. 
Przeznacza się do dzierżawy na plac składowy grunt komunalny o powierzchni 
1,0100ha stanowiący część działki 13 i 14, obręb ewidencyjny Jelcz. Grunt 
wydzierżawia się na rzecz dotychczasowego dzierżawcy, 

 kolejna decyzja z 13 lutego w sprawie użyczenia nieruchomości. I tu jest, przeznacza 
się do oddania w użyczenie na rzecz Stowarzyszenia „Nasze Minkowice” pomieszczenie 
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znajdujące się w najniższej części budynku, naprzeciwko schodów wejściowych 
świetlicy wiejskiej położonej przy ul. Kościuszki 86b w Minkowicach Oławskich, 

 kolejne zarządzenie w sprawie powołania Komisji Konkursowej do rozpatrzenia ofert 
na realizację zadań publicznych w otwartych konkursach ofert z dnia 21 stycznia 
2019r. . Taka Komisja została powołana w składzie: 
- Przewodniczący – pan Burmistrz Marek Szponar, 
- członek Komisji, pani Alicja Zegar, 
- kolejny członek Komisji, pan Aleksander Bajsarowicz, 
- kolejny członek Komisji, pan Piotr Piechota, 
- i pan Krzysztof Bochnia, 

 i kolejna decyzja Burmistrza o powołaniu Komisji Konkursowej do rozpatrzenia ofert 
na realizację zadań publicznych. Komisja w składzie: 
- Przewodniczący – pan Burmistrz Marek Szponar, 
- członek Alicja Zegar, 
- członek Aleksander Bajsarowicz, 
- członek Piotr Piechota, 
- i członek Krzysztof Bochnia. 
Komisja powołana została w celu oceny i opiniowania ofert na realizację zadań 
publicznych w zakresie określonym w ogłoszonym konkursie z dnia 29 stycznia. 
Poprzednia była do określenia zadań konkursowych, ale w ogłoszonym konkursie 21 
stycznia, a ta Komisja do tych zadań ogłoszonych 29 stycznia. 

Tyle jeżeli chodzi o zarządzenia Burmistrza. Chciałbym państwa jeszcze poinformować, że 
od ostatniej sesji styczniowej wydano:  
 30 zaświadczeń o przeznaczeniu działki w planie miejscowym lub Studium, 
 7 wypisów i wyrysów z planu miejscowego, 
 13 decyzji o warunkach zabudowy, 
 3 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 
 i 13 decyzji podziałowych dla nieruchomości. 
Również chciałbym państwa poinformować o przetargach. I tak proszę państwa: 
 Został ogłoszony przetarg na remonty cząstkowe nawierzchni dróg na terenie miasta i 

gminy Jelcz-Laskowice. Chodzi tutaj o remonty nawierzchni asfaltowych. Na ten 
przetarg wpłynęło dwie oferty. Jedna P.U.H DOMAX na kwotę 998.995,18.-. I druga 
proszę państwa, Przedsiębiorstwo Robót Ogólnobudowlano-Drogowych PRO-D Lucjan 
Kucharski na kwotę 482.406zł. Przetarg jest rozstrzygnięty. Została do podpisania 
umowa. 

 Kolejny proszę państwa przetarg, został ogłoszony. Wpłynęło cztery oferty, ale to jest 
przetarg na remont dróg gruntowych na terenie miasta i gminy Jelcz-Laskowice w 
2019 roku. Wpłynęło cztery oferty. Przetarg był podzielony na dwie części. Jedna część 
dotyczyła remontu takiego jak do tej pory był stosowany, czyli wyrównanie, 
ewentualne dosypanie i utwardzenie. Natomiast część druga dotyczyła remontu w 
takiej technologii, żeby wzmocnić to podło…, tą nawierzchnię, która jest, spulchnić i 
zastosować lepiszcze. Czy to cement, czy asfalt, czy innego rodzaju lepiszcze. Ja 
państwu mówiłem w poprzedniej kadencji, że nikt się zgłosił, w tym roku zgłosiło się 
trzy oferty akurat na tą część. Przetarg nie został jeszcze rozstrzygnięty z uwagi na to, 
że dzisiaj państwo macie w projekcie zmian budżetu właśnie kwotę brakującą. I tak na 
część pierwszą wpłynęły cztery oferty. Oferta od 509.958zł do 379.024,50.-. Ta oferta 
jest najkorzystniejsza i z tą firmą, jak państwo podejmiecie uchwałę o zwiększenie 
środków, podpiszemy umowę. I tak jak powiedziałem, na tą drugą część, to 
utwardzanie takie z lepiszczem wpłynęły trzy oferty. Najdroższa 535.788zł a najtańsza 
331.608zł. I też jest wybrany oferent, ale mówię, umowy zostaną podpisane już po 
dzisiejszej sesji.   

 Również chcę państwa poinformować, że ogłoszono przetarg na rekultywację trzech 
zbiorników wodnych w Miłoszycach, Chwałowicach i Jelczu-Laskowicach. Otwarcie 
ofert przewidziane jest na 08 marca bieżącego roku. 

Dziękuję bardzo.     
Przewodnicząca   Rady   Miejskiej   Beata   Bejda   –  dziękuję  bardzo.  Oddaję  głos  panu  Burmistrzowi  
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Szponarowi, proszę. 
Z- ca Burmistrza Marek Szponar – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, pozwolicie państwo, że  

zapoznam Was z wynikami otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych. 
Informacja z dnia 28 stycznia. Jeśli chodzi o zakres wspieranie i upowszechnianie kultury 
fizycznej wśród mieszkańców miasta i gminy Jelcz-Laskowice, zadanie numer jeden – 
upowszechnianie strzelectwa sportowego poprzez organizowanie treningów i udziału w 
zawodach, ofertę złożyła Liga Obrony Kraju z siedzibą w Jelczu-Laskowicach i otrzymała 
dotację w wysokości 6.000zł. Na zadanie drugie – organizowanie współzawodnictwa, 
upowszechnianie gry w piłkę nożną wśród dzieci i młodzieży szkolnej, wpłynęło dwie 
oferty. Złożył Uczniowski Klub Sportowy DWÓJKA z siedzibą w Jelczu-Laskowicach i 
otrzymał dotację w wysokości 38.000zł oraz Uczniowski Klub Sportowy HURAGAN z 
siedzibą w Minkowicach Oławskich, i dotacja to 10.000zł. Jeśli chodzi o trzecie zadanie – 
popularyzacja biegania jako aktywnego sposobu spędzania wolnego czasu poprzez 
organizowanie szkoleń i zwodów sportowych. Została złożona oferta, niestety ta oferta nie 
spełniała wymogów formalnych. Zadanie czwarte – upowszechnianie kolarstwa poprzez 
prowadzenie zorganizowanego szkolenia sportowego i udziału w zawodach. Tutaj 
wpłynęły dwie oferty. Uczniowski Klub Sportowy MOTO JELCZ-LASKOWICE z siedzibą w 
Jelczu-Laskowicach otrzymał dotację w wysokości 70.000zł i Uczniowski Klub Kolarski z 
siedzibą w Jelczu-Laskowicach otrzymał dotację w wysokości 20.000zł. Zadanie piąte – 
upowszechnianie sportu poprzez prowadzenie zorganizowanego szkolenia sportowego 
oraz zapewnienie udziału w zawodach sportowych i konkursach różnych dyscyplin. Tutaj 
wpłynęła jedna oferta przez Miejsko-Gminne Zrzeszenie Ludowych Zespołów Sportowych, 
i wysokość dotacji to kwota 220.000zł. Zadanie szóste – organizowanie zajęć i treningów 
oraz udział w zawodach i pokazach modeli samochodowych. Wpłynęła jedna oferta Klubu 
Modelarstwa Samochodowego MIKRUS z siedzibą w Jelczu-Laskowicach. Wysokość dotacji 
60.000zł. Zadanie siódme – upowszechnianie gry w tenisa stołowego poprzez prowadzenie 
zorganizowanego szkolenia sportowego i udziału w zawodach. Wpłynęła również jedna 
oferta, Miejski Ludowy Klub Sportowy VIKTORIA z siedzibą w Jelczu-Laskowicach. 
Wysokość dotacji 55.000zł. Zadanie ósme – upowszechnianie gry w koszykówkę poprzez 
organizowanie zajęć sportowych, treningów i udziału w zwodach. Wpłynęła jedna oferta, 
złożona przez Miejski Klub Koszykarski LZS BLUES z siedzibą w Jelczu-Laskowicach. Kwota 
(dotacji) 50.000zł. Zadanie dziewiąte – upowszechnianie halowej piłki nożnej poprzez 
organizowanie zajęć sportowych, treningów i udziału w zawodach. Jedna oferta złożona 
przez Stowarzyszenie Kultury Fizycznej KS ORZEŁ FUTSAL z siedzibą w Jelczu-
Laskowicach. Jest to kwota, wysokość dotacji 150.000zł. Zadanie dziesiąte – 
upowszechnianie judo poprzez organizowanie zajęć sportowych, treningów i udziału w 
zawodach. Również została złożona jedna oferta poprzez Uczniowski Klub Sportowy Judo z 
siedzibą w Jelczu-Laskowicach. Wysokość dotacji 11.000zł. Zadanie jedenaste – 
upowszechnia gry w piłkę siatkową poprzez organizowanie zajęć sportowych, treningów i 
udziału w zawodach. Jedna oferta złożona przez Towarzystwo Siatkarskie VOLLEY z 
siedzibą w Jelczu-Laskowicach. Wysokość dotacji 100.000zł. Zadanie dwunaste – 
upowszechnianie pływania poprzez organizowanie zajęć sportowych, treningów i 
współzawodnictwa sportowego. Jedna oferta złożona przez Uczniowski Klub Sportowy 
MANTA z siedzibą w Jelczu-Laskowicach. Wysokość dotacji 85.000zł. Zadanie trzynaste – 
upowszechnianie sportu wśród dzieci i młodzieży szkolnej poprzez organizację zajęć 
sportowych oraz udziału w zawodach. Jedna oferta, złożona przez Szkolny Związek 
Sportowy z siedzibą w Jelczu-Laskowicach. Wysokość dotacji 50.000zł. Proszę państwa, 
jeśli chodzi o informacje o wynikach otwartego konkursu ofert z 21 lutego, to jeśli chodzi o 
zakres wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej wśród mieszkańców miasta i gminy 
Jelcz-Laskowice, zadanie – popularyzacja biegania jako aktywnego sposobu spędzania 
wolnego czasu poprzez organizowanie szkolenia i zwodów sportowych, tutaj konkurs 
został powtórzony. Jeden podmiot złożył wniosek o dotację, jest to Klub Biegacza 
HARCOWNIK z siedzibą w Jelczu-Laskowicach. Wysokość otrzymanej, czy przydzielonej 
dotacji to 30.000zł. W zakresie działania na rzecz osób niepełnosprawnych, zadanie – 
rehabilitacja dzieci i młodzieży niepełnosprawnej z terenu miasta i gminy Jelcz-Laskowice. 
Jedna oferta, Stowarzyszenie pomocy dzieciom TĘCZA z siedzibą w Oławie, i wysokość 
dotacji to 30.000zł. Wysoka Rado, jeśli chodzi o zakres przeciwdziałaniu uzależnieniom i 
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patologiom społecznym, w zadaniu – prowadzenie działalności edukacyjnej o krzewienie 
trzeźwości wśród mieszkańców miasta i gminy Jelcz-Laskowice, została złożona jedna 
oferta poprzez Stowarzyszenie Abstynenckie TĘCZA z siedzibą w Jelczu-Laskowicach. I 
kwota przyznanej dotacji to 20.000zł. Jeśli chodzi o zadanie – organizacja wypoczynku 
letniego z realizacją programu profilaktyki uzależnień dla dzieci i młodzieży 
uczęszczających do szkół podstawowych będących mieszkańcami miasta i gminy Jelcz-
Laskowice, tutaj niestety żaden podmiot nie złożył wniosku, nie stanął do konkursu. Po 
prostu jest…, bark było ofert. Wysoka Rado, w zakresie natomiast działania na rzecz 
rodziny, macierzyństwa, rodzicielstwa, głoszenie praw dziecka, w zadaniu – prowadzenie 
poradnictwa rodzinnego dla mieszkańców miasta i gminy Jelcz-Laskowice, wniosek złożyła 
Rzymsko-Katolicka Parafia pw. Św. Stanisława Biskupa i Męczennika, Specjalistyczna 
Poradnia Rodzinna z siedzibą w Jelczu-Laskowicach. Wysokość dotacji 20.000zł. Jeśli 
chodzi o zadanie – wspieranie rodzin, integracja społeczności lokalnej poprzez 
organizowanie spotkań, pikników, zajęć i warsztatów dla mieszkańców miasta i gminy 
Jelcz-Laskowice, tutaj wpłynęły dwie oferty. Złożyło Stowarzyszenie ŁĄCZYMY 
POKOLENIA z siedzibą w Miłocicach i otrzymało dotację w wysokości 10.220zł i 
Dolnośląski Związek Pszczelarzy we Wrocławiu, reprezentowany przez Terenowe Koło 
Pszczelarzy w Jelczu-Laskowicach, to jest kwota 5.320zł. I już ostatni zakres, czyli działania 
w zakresie kultury, sztuki i ochrony dziedzictwa narodowego. Zadanie – wspieranie 
inicjatyw kulturalnych i turystycznych mających na celu aktywizację i integrację seniorów 
z terenu miasta i gminy Jelcz-Laskowice. Ofertę złożył Polski  Związek Emerytów, 
Rencistów i Inwalidów reprezentowany przez Zarząd Rejonowy w Jelczu-Laskowicach i 
kwota dotacji jest w wysokości 10.000zł. Dziękuję za uwagę.      

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy państwo radni mają jakieś pytania  
w związku z informacją o podejmowanych działaniach pomiędzy sesjami Rady Miejskiej?, 
proszę bardzo,…, nie widzę. Proszę państwa, przechodzimy do punktu numer pięć – 
sprawy samorządowe.  

 
Od. pkt nr 5 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca   Rady   Miejskiej   Beata   Bejda  –  czy  w  tym  punkcie ktoś z państwa chciałby zabrać  

głos?..., pan radny Piotr Stajszczyk, proszę bardzo oddaję panu głos.  
Radny Piotr Stajszczyk – dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca, panowie burmistrzowie, szanowni  

radni, szanowni mieszkańcy, pismem z 19 lutego zawiadomiliśmy Przewodniczącą Rady 
Miejskiej o utworzeniu Klubu „Wspólnota Samorządowa”. W skład Klubu wchodzą trzy 
osoby, pan Marek Starczewski, pan Jacek Mikołajczyk i Piotr Stajszczyk jako 
Przewodniczący. Z pewnością deklarujemy współpracę ze wszystkimi klubami w Radzie 
Miejskiej i będziemy reprezentować mieszkańców nie tylko tych okręgów z których 
zostaliśmy wybrani, bo w wielu…, wszystkich mieszkańców będziemy reprezentować, ale 
w szczególności tych okręgów również, które nie mają swoich przedstawicieli. Chodzi tutaj 
głównie o obszary wiejskie, jak Miłocice, Kopalina, Piekary, Nowy Dwór czy chociażby 
Grędzina. Także liczymy na współpracę. Dziękuję.    

Przewodnicząca  Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Oddaję głos panu radnemu Tadeuszowi  
Babskiemu, proszę bardzo. 

Radny Tadeusz Babski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, szanowni goście, uprzejmie informuję o  
utworzeniu Klubu Radnych „Koalicja 2018-2023” Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach w 
skład, którego wchodzą radni wybrani z list Komitetu Wyborczego Wyborców Koalicja 
2018-2023 oraz radni z innych komitetów wyborczych. Stan na dzień dzisiejszy Klubu 
wynosi dziesięć osób. Ja zostałem Przewodniczącym tego Klubu. Chciałbym jeszcze 
państwa poinformować, że Klub Radnych realizować będzie program wyborczy Komitetu 
Wyborczego Wyborców Koalicja 2018-2023 uwzględniając inicjatywy i wnioski 
mieszkańców miasta i gminy Jelcz-Laskowice dążąc do cywilizacyjnego i gospodarczego 
rozwoju naszej gminy. Deklarujemy współpracę z pozostałymi klubami, które już są, się 
zawiązały wcześniej, i nasza lista jest otwarta. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – czy pan radny mógłby podać skład Klubu? 
Radny Tadeusz Babski – mogę. Skład: Tadeusz Babski – Przewodniczący Klubu, Joanna Kamińska –  
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Wiceprzewodnicząca Klubu, Beata Bejda – członek, Aleksandra Czernik – członek, Janina 
Hernas – członek, Robert Jadczak – członek Klubu, Stanisław Łukasik  - członek Klubu, 
Wincenty Marchewski – członek Klubu, Michał Wolski – członek Klubu, Krzysztof Woźniak 
– członek Klubu. Dziesięć osób. Ja mam jeszcze jedną informację w sprawach różnych. 
Zwrócił się do mnie mieszkaniec z zapytaniem, dlaczego pracownicy Urzędu Stanu 
Cywilnego odmawiają mu informacji, kto jest w jego mieszkaniu zameldowany. Kto jest w 
jego mieszkaniu zameldowany. Nie może uzyskać takiej informacji, bo ponoć tajemnica jest 
państwowa. Proszę o wyjaśnienie.  

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. W kolejności, bardzo proszę pan radny  
Robert Jadczak.  

Radny Robert Jadczak – szanowni państwo, panowie burmistrzowie, ja bym się chciał zwrócić z taką  
prośbą. Od już blisko dwóch lat walczę o wybudowanie, nie powiem hopek, bo z tego co 
ustaliłem nie można takowych wybudować na ulicy Wrocławskiej w Miłoszycach, ale 
chodzi o wyniesione przejścia dla pieszych. Takowe przejścia zwykłe, tak nazwę są. Chodzi 
tu o miejsce, wjazd do Miłoszyc ze strony Laskowic, czyli na wysokości cmentarza i na 
wysokości boiska. Tam są usytuowane przejścia dla pieszych, trzeba by było tylko te 
przejścia wynieść, co spowoduje właśnie zwolnienie tego ruchu tych pojazdów, które 
faktycznie nadmiernie poruszają się. Wczoraj w Gazecie Powiatowej ukazał się właśnie 
artykuł na ten temat. No mieszkańcy tam podjęli sprawę, szkoda, że bez konsultacji ze mną. 
Tak jak powiedziałem, już od dwóch lat tą sprawą się zajmuję i chciałbym tutaj też 
oficjalnie zadeklarować, ja wiem, że to jest droga powiatowa, to ja sobie zdaję sprawę, 
dlatego też proszę, żeby Burmistrz tutaj podjął stosowne działania. Chciałbym 
zadeklarować dziesięć tysięcy złotych wsparcia z funduszu sołeckiego Miłoszyc. No, zawsze 
to coś. Wiem, że to nie wystarczy, ale zawsze to coś. Powiem tak, zdaję sobie sprawę, że 
przez ostatnie dwa lata mieliśmy poważne inwestycje jak remont ulicy Głównej, też zresztą 
powiatowej drogi, czy też budowa ronda, ale myślę, że to już czas najwyższy, bo jak się 
okazało rondo owszem spowolniło ruch w centrum wioski i łatwiej jest i bezpieczniej 
włączyć się do ruchu, pieszym przejść, no ale niestety wjazd i wyjazd do Miłoszyc, no to 
nadal jest kiepsko. I powiem jeszcze tak, jestem w kontakcie telefonicznym z panem 
Kierownikiem, zarządu powiatowego, panem Drożdżalem, obiecał mi do tematu wrócić na 
wiosnę. Nie wykluczał, więc jakieś tam zielone światło widzę, ale no nie chciałbym znowu 
kolejne pisma, bo to już trwa, tych wniosków już kilka złożyłem, dlatego aby tą sprawę 
przyśpieszyć, to zwracam się z prośbą do Burmistrza aby mógł teraz podjąć bo, bo 
faktycznie za chwilę zrobi się ciepło i te auta już, no drastycznie przyśpieszą. Nawiasem 
mówiąc nie wiedziałem, z artykułu gazety dowiedziałem się, że jednego delikwenta 
złapano gdzie miał 217 na godzinę w centrum wioski. No to uważam, że takie wyniesione 
przejścia w tej chwili są już koniecznością. A tak jak powiedziałem, rondo owszem 
spowalnia ruch bezpiecznie, ale no tylko w centrum. No i ta deklaracja dziesięciu tysięcy 
złotych z funduszu sołeckiego jest jak najbardziej, tutaj jesteśmy chętni. Jeszcze jeden 
temat. Osiedle słoneczne w Miłoszycach. Osiedle słoneczne, to jak wiemy w większości są 
to ulice prywatne, i tu o nich nie mówię. Mówię o drogach naszych gminnych. Tam są bodaj 
chyba trzy, Wyspiańskiego, Słowackiego i nie wiem czy nie, chyba nie Reja, ale tu już nie 
jestem pewien. Chodzi o możliwość zamontowania, to są totalnie nie oświetlone ulice, o 
zamontowanie oświetlenia. Nie mam tu na myśli urządzeń TAURON- u, bo wiem, że to też 
będzie droga przez mękę, bo wiem jak bardzo niechętna jest firma TAURON do 
montowania urządzeń, natomiast prosiłbym o zamontowanie tych lamp, tak zwanych 
hybrydowych, tak. Mówimy tu o tych lampach na wiatrak i solarnych, które są przy ścieżce 
właśnie do Miłoszyc. Lada moment wiem, że montujemy dwie takie lampy na osiedlu, na 
lagrach tak zwanych w Miłoszycach, więc prosiłbym, żeby tam te osiedle też oświetlić, bo 
mieszkańcy naprawdę alarmują. I co jeszcze?, acha chciałem jeszcze poinformować, bo na 
ostatniej komisji, przedwczoraj, tak, Burmistrz Piórko z racji obowiązków, wybory sołtysa 
w Dębinie, opuścił posiedzenie, i chciałem tylko poinformować, że dziś został złożony 
właśnie wniosek do Starosty Powiatu, ale właściwie zwracaliśmy się tutaj do Burmistrza, 
ponieważ już tżz czuję się bezradny, już też od jakiegoś czasu walczę o te autobusy, 
przywrócenie połączeń do Wrocławia, do Oławy, bo z Miłoszyc jak wiemy w tej chwili nie 
ma żadnych połączeń. Więc chciałem tylko poinformować, że taki wniosek został dziś 
oficjalnie złożony do Burmistrza. Podpisało się pod nim chyba trzynastu, czy czternastu 
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radnych, już teraz nie pamiętam, więc ten wniosek już oficjalnie jest i prosiłbym właśnie o 
podjęcie tych działań. Także drugi wniosek, o usuniecie słupów elektrycznych, też dzisiaj 
ten wniosek został złożony i jest dołączona dokumentacja fotograficzna w której widać, i to 
akurat miałem to szczęście robić te zdjęcia wczoraj przy ulicy Słonecznej, bo mówię o 
Słonecznej gdy wóz komunalki wywożący śmieci, można powiedzieć na żyletki przejeżdżał 
obok tego słupa. No mam tą dokumentację fotograficzną też załączoną, więc prosiłbym, 
żeby Burmistrz tutaj podjął działania z TAURON- em, bo z takim potentatem nie zamierzam 
nawet zaczynać. To wszystko, dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – bardzo dziękuję. Pan radny Tadeusz Babski, ad vocem. 
Radny Tadeusz Babski – pani Przewodnicząca, jesteśmy w sprawach różnych, ja zadałem pytanie, czy to  

jest możliwe…, ale nie uzyskałem odpowiedzi. Co z tym zameldowaniem?..., czy, mam 
mieszkanie…, bardzo proszę o informację. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – prosimy do mikrofonu.  
Z- ca  Burmistrza  Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, myślę, że tu z nas nie jest  

nikt w stanie tak ad hoc odpowiedzieć. To trzeba zbadać sprawę, czy jest taka możliwość 
udzielenia informacji, kto pyta, czy on jest tam zameldo…, ba, czy jest przydział i tak dalej. 
To są informacje publiczne panie radny, i to dzisiaj…, dostanie pan odpowiedź na piśmie.  

Radny   Tadeusz  Babski  –  dobrze,  powtarzam  pytanie.  Główny  najemca,  właściciel  lokalu,  czy  może  
dowiedzieć się kto jest w moim, moim prywatnym mieszkaniu zameldowany?, tylko tyle. 
Dziękuję.    

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Udzielam głosu panu radnemu Jackowi  
Załubskiemu, proszę bardzo. 

Radny Jacek Załubski – dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca, panowie burmistrzowie, szanowni  
państwo, ja chciałem poinformować, że radna Weronika Kuszyk oraz ja, ze względów 
formalnych nie utworzyliśmy żadnego klubu, ale jesteśmy do pełnej współpracy ze 
wszystkimi radnymi. To taka jedna informacja. I druga informacja, bardziej komunikat, 
chciałem bardzo serdecznie z tego miejsca podziękować panu Kierownikowi Pływalni 
Waldemarowi Chmielewskiemu, panu Burmistrzowi za przychylenie się do prośby, do 
wniosku mieszkańców o to aby Pływalnia Miejska była czynna w godzinach od szóstej. 
Oczywiście testowo przez pewien okres czasu. Mam nadzieję, że to się sprawdzi. O tyle o ile 
o frekwencję na tej Pływalni Miejskiej się nie boję, ale też chciałbym prosić państwa 
radnych oraz gości o to aby ta informacja o otwarciu Pływalni, też tutaj w naszym gronie 
mogła się rozpowszechnić bardziej. Oczywiście my tam będziemy Internetowo i na różne 
swoje sposoby o tym informować. Jeżeli ta informacja dojdzie do mieszkańców, to na 
pewno o tą frekwencję jesteśmy spokojni. To tyle, dziękuję bardzo.     

Przewodnicząca   Rady   Miejskiej   Beata   Bejda  –  dziękuję  bardzo.  Ja  myślałam,  że pan radny chciał  
powiedzieć i poprosić, żeby radni i burmistrzowie od szóstej byli na Pływalni. Dziękuję. 
Udzielam głosu pani radnej Janinie Hernas. 

Radna Janina Hernas – pani Przewodnicząca, panowie burmistrzowie, szanowna Rado, chciałam  
państwa poinformować, że rozpoczęłam działania łącznie z moją Komisją, Komisją Kultury, 
Oświaty, Sportu i Zdrowia w kierunku uruchomienia punktu charytatywnego. Po 
rozmowach z moim Prezesem dr Januszem Bolanowskim, wstępnie uzyskałam zgodę na 
uzyskanie pomieszczeń na tą działalność. Jeżeli to ruszy, to ruszy to na przełomie lipca i 
sierpnia. Liczę na państwa wsparcie. Będziemy to dogrywać jeszcze prawnie, ale liczę, że 
państwo się przychylicie do tej propozycji naszej. Uruchomiłam również panie pielęgniarki 
środowiskowe ze wszystkich ościennych ZOZ-ów na ternie miasta i gminy, też o pomoc i o 
informowanie pacjentów o tym co będzie istniało, i że będą mogli uzyskać pomoc. To 
wszystko, dziękuję.     

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda – pani Przewodnicząca, czy mogłaby pani przybliżyć to o  
czym pani mówi?, punkt charytatywny, co się w tym mieści? 

Radna Janina Hernas – będzie się mieściła, będzie się mieściło, zbiórka sprzętu ortopedycznego, za  
darmo. Oddaję na przykład, zalega mi w domu, zalegają mi kule, wózek, chodziki, odzież, 
która nadaje się do użytku, będę mogła tam zanieść. Naczynia, no coś co uzupełni potrzeby 
ludziom biednym. Myślę, to na razie jest w pieluchach, ale myślę, że na przełomie już lipca, 
sierpnia będziemy gotowi. Dziękuję.      

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – bardzo dziękuję. Proszę państwa, ja się zgłosiłam tutaj  
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do dyskusji i mam pytanie, które zadałam na komisji, w zasadzie trzy pytania, do pana 
Burmistrza, myślę, że przede wszystkim Piórko. Pan Burmistrz Szponar udzielił mi 
odpowiedzi myślę, że może pan Burmistrz Piórko jakby bardziej szczegółowo powie. 
Bardzo króciutko, punkt pierwszy, dworzec PKP, czy są jakieś informacje co się z tym 
dzieje?, w sensie remontu, przekazania terenu. Bardzo ładną mamy infrastrukturę w tej 
chwili wokół tego terenu, natomiast samo przejście, ściany, perony, w sensie dojścia do 
nich, dzisiaj proszę państwa widziałam, że peron numer dwa jest, są po prostu deski 
przybite i nie ma wejścia w ogóle na ten peron. Także, co się z tym dzieje? Drugi punkt, plac 
Jana Pawła II. Czy jest jakaś nadzieja, że ten plac będzie należał do gminy Jelcz-Laskowice?, 
i będzie go można w końcu zagospodarować. I trzeci punkt, pojawiła się informacja w 
prasie, na jednej z ostatnich sesji w poprzedniej kadencji pytałam, bo ludzie po prostu mnie 
pytają o to, czy rzeczywiście w Jelczu-Laskowicach powstanie sklep Lidl? Ludzie jeżdżą do 
Oławy i bardzo, to znaczy ja nie chciałabym, żeby to zostało odebrane, że ja lobbuję na 
rzecz tego sklepu, ale brakuje nam takiego sklepu gdzie są po prostu i niższe ceny, i 
promocje, i ludność oczekiwałaby takiego sklepu. To są trzy rzeczy, bardzo bym prosiła o 
odpowiedź. A czwarta rzecz, to jest jeszcze taka, że na ostatniej komisji pan radny Robert 
Jadczak rozpoczął dyskusję, a pan radny Julian Kozłowski i pan radny Tomasz Rygielski 
podjęli sprawę dotyczącą komunikacji. Proszę państwa uważam, że to jest bardzo ważna 
sprawa dla miasta, dla gminy. Pan Robert mówił o raczej połączeniu z Wrocławiem, ale to 
poszło dalej jakby, jeżeli chodzi o komunikację w gminie, i bardzo słusznie, i ja po 
rozmowie z panem Burmistrzem Szczęśniakiem, bo nie miałam okazji po tej komisji na ten 
temat rozmawiać, poproszę pana Burmistrza o to abyśmy rozpoczęli taką debatę, bo 
argumenty, które padły na komisji są przekonywujące i myślę, nikogo nie trzeba jakby, 
nikogo nie trzeba przekonywać o tym, że jest to potrzebne. Dziękuję bardzo.       
Pan Burmistrz Piórko. 

Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, jeżeli chodzi o pierwszy  
punkt, PKP. My w swojej Wieloletniej Prognozie Finansowej mamy tam remont dworca, 
przesuwany z roku na rok. Proszę państwa, warunek jest taki jak już państwu wcześniej 
mówił Burmistrz Szczęśniak, że remont stacji, czyli peronów, przejścia, zadaszenia, tak, 
przejmujemy dworzec jako gmina i remontujemy. Takie porozumienie jest proszę państwa, 
tylko mówię, jest to warunek. Tak się dzieje, że dworzec jest we władaniu PKP 
Nieruchomości a stacja kolejowa, perony, przejścia, PKP PLK. To są dwie różne firmy tak 
jak graniczące, jak granica Polsko-Ukraińska mniej więcej. To nie jest tak jak unijna, nie, to 
tak mniej więcej jak Polsko-Ukraińska granica. Także z tego co ja wiem jest wydana decyzja 
lokalizacyjna na modernizację linii kolejowej Wrocław-Brochów-Opole Groszowice i jest 
zrobiony projekt. I tu proszę państwa, mam nadzieję, no nie wiem czy w tym roku, może w 
przyszłym roku, jeżeli rozpocznie się realizacja tej inwestycji, tu już też była mowa, że coś 
się dzieje, bo przecież było wystąpienie odnośnie przejazdów kolejowych i tak dalej, i tak 
dalej. Także coś się dzieje, bardzo powoli ale jest nadzieja, że to się stanie, więc tak jak te 
deklaracje jeszcze za poprzedników były takie, że dworzec przejmujemy, oczywiście wtedy 
będzie szansa rozwiązania tego, no delikatnie mówiąc nie najlepszego naszego wizerunku. 
Tak jak już pani Przewodnicząca powiedziała, to co myśmy mogli zrobić, i dojścia, i 
dojazdy, i wiaty, to zrobiliśmy. No pewnych rzeczy nie…, ba, może nawet nie tyle nie 
możemy, co nie chcemy przejąć, bo zrobimy dworzec i zostanie nam dalej taka stacja. To 
jest taki argument, źródło nacisku. To jest odpowiedź na pierwszy punkt. Drugi punkt, plac 
Jana Pawła II.  Proszę państwa, no jest prywatny właściciel, wywłaszczyć go nie można 
proszę państwa, rozmowy co jakiś czas się odbywają. Na razie skutku nie przynoszą. Mam 
nadzieję, że kiedyś ten problem…, jest jakaś szansa rozwiązania tego problemu, ale nie 
bliska. Dobrze by było mówię, żeby był to plac miejski, co do tego nie ma najmniejszej 
wątpliwości. Tutaj były próby podejmowane przez właściciela zmiany planu 
zagospodarowania przestrzennego, nie jest to takie proste. Ja się raz, że się nie zgadzam, 
żeby tam postawić jakąś zabudowę. Ja, myślę państwo też. Natomiast również w Studium 
tam jest teren zieleni publicznej więc, żeby mówić o zmianie planu, musielibyśmy 
wcześniej zmieniać Studium a dopiero plan. Także to raczej nie chciałbym, żeby to poszło 
w tym kierunku. Kolejna sprawa, Lidl. Ja już kiedyś mówiłem, że takie, no może nie 
informacje, bo to nie są informacje. Nikt oficjalnie nie wystąpił do Urzędu z informacją, że 
będzie budowany Lidl. Prawdopodobnie będzie, ale czy tak będzie nie wiem, natomiast Lidl 
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jako instytucja kilka razy się zgłaszała, nie ostatnio ale wcześniej, to też państwo byliście 
informowani, z realizacją, no obiektu w centrum na tym parkingu pospółdzielczym, tam 
postawić Lidl. No ja sobie tego nie wyobrażam i mieszkańcy, którzy dzisiaj chcą tego Lidla, 
jakby nie daj boże tam wyrósł Lidl, przyszliby do nas, że o trzeciej rano są dostawy, 
rozładunki i tak dalej, i z balkonu widzi ten bałaganiec, delikatnie bo z czwartego piętra to 
widać, jak wygląda zaplecze. Także tutaj Lidl w tym miejscu nie. Są propozycje terenu dla 
Lidla, które były przedstawiane, ale Lidl póki co z tego nie korzysta. I kolejny temat 
komunikacja, to ja zaraz poproszę pana Burmistrza Szponara, natomiast chcę powiedzieć, 
że dotyczy się dyskusja samorządów powiatu oławskiego, gmin z powiatem w sprawie 
PKS- u oławskiego, a tym samym komunikacji na szczeblu powiatowym. I na szczeblu 
powiatowym, no myślę, że jak to pójdzie w dobrym kierunku, to ta komunikacja na 
szczeblu powiatowym powinna zostać załatwiona. Jeżeli chodzi o już do Wrocławia, to jest 
trochę gorzej. Na temat komunikacji miejskiej, to poproszę pana Burmistrza Szponara. 
Dziękuję bardzo.    

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan Burmistrz Marek Szponar, proszę.  
Z- ca Burmistrza Marek Szponar – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, tak jak już mówiłem na  

posiedzeniu wspólnym komisji, że temat transportu będzie w tym roku na powrót jakby 
odnowa analizowany, ze względu chociażby na fakt, że przygotowujemy się do ogłoszenia 
przetargu oraz fakt, no wykonania dwóch inwestycji, czyli możliwości tak prawdę mówiąc, 
zrobienia takich działań, żeby na przykład osoby, które przyjeżdżają do nas dzisiaj 
samochodami, mogli przyjechać transportem kolejowym czy ewentualnie osoby, które są 
naszymi mieszkańcami i chcą na przykład się dostać do Wrocławia, też żeby korzystali z 
linii kolejowej, z pociągów a nie z samochodów osobowych. Więc chcemy włączyć do 
obecnej komunikacji miejskiej dwa dworce. Czyli dworzec kolejowy w Laskowicach oraz 
dworzec kolejowy w Miłoszycach. I to się stanie faktem. Natomiast tak jak pani 
Przewodnicząca sugerowała, oczywiście to nie wyklucza naszą debatę, rozmowę na to jak 
państwo widzicie, o jakie elementy ewentualnie zwiększyć, czy poprawić istniejącą dzisiaj 
komunikację. Natomiast na przestrzeni ostatnich lat, tak jak już też mówiłem na komisji, 
staraliśmy się zawsze wsłuchiwać w głos i zapotrzebowanie, i potrzeby mieszkańców, i 
praktycznie żadna linia nie została zlikwidowana, a wręcz przeciwnie wiele linii zostało, 
jakby wiele odcinków utworzonych. Fakt, że było tak, że na wniosek mieszkańców były 
linie tworzone, które niestety funkcjonowały trzy miesiące, pół roku i ze względu na brak 
po prostu klientów, pasażerów, te linie musiały być zamknięte, no bo po prostu autobusy 
woziły powietrze. Ale jak najbardziej debata myślę, że jest potrzebna. Dziękuję.  

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan radny Tomasz Rygielski ad vocem,  
proszę bardzo.   

Radny Tomasz Rygielski – szanowna pani Przewodnicząca, państwo radni, panowie burmistrzowie,  
goście, ja właśnie w uzupełnieniu, czy do sprawy związanej z komunikacją, chciałem 
powiedzieć, że bardzo się cieszę, że to ma takie dość szerokie zrozumienie jeśli chodzi o 
organizację komunikacji osobiście pani Przewodniczącej i panów burmistrzów. Ja apeluję 
tylko, żeby biorąc pod uwagę te prace o których pan Burmistrz mówi, na poziomie powiatu, 
czy na poziomie tutaj gminy, żeby w ramach tych prac, dyskusji i jakichkolwiek działań, 
żeby wdrożyć w to też dość szerokie, rozwinięte konsultacje społeczne. Tak, żeby 
rozmawiać z mieszkańcami, bo my możemy sobie deliberować co jest potrzebne lub co nie 
jest potrzebne, natomiast jakie potrzeby rzeczywiste są w tym zakresie, no to mogą nam 
powiedzieć mieszkańcy. Szczególnie, no reprezentując obszar wiejski mogę powiedzieć o 
tym, że są oczekiwania na obszarze wsi, natomiast jakie, w jakiej skali, to oczywiście mogą 
nam powiedzieć, pokazać konsultacje społeczne, czyli wprost spotkania bardzo 
kierunkowo zorganizowane w kontekście właśnie komunikacji. I te spotkania na terenie, 
na obszarze wiejskim. Dziękuję.    

Przewodnicząca  Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. W kolejności, pan radny Michał Wolski,  
oddaję panu głos.  

Radny Michał Wolski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, szanowni państwo, ja krótko jeżeli chodzi o  
tą komunikację. Chciałbym tylko dodać jedną rzecz, mianowicie pamiętajmy o tym, żeby 
myśleć o komunikacji w kategoriach tworu zintegrowanego. To znaczy ważne jest, żeby 
jeżeli mamy za chwi…, już częściowo, a za chwilę będziemy mieli następna linię kolejową, 
myślę, że ludzie będą się naprawdę przenosić na komunikację kolejową, jeżeli chodzi o 
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dojeżdżanie do Wrocławia na przykład, to żeby komunikacja autobusowa na przykład w 
jakiś sposób była skorelowana, to znaczy żebyśmy na przykład byli w stanie dojechać 
konkretnym autobusem do konkretnego pociągu. Bo dzisiaj jest tak, że…, raz, że 
lokalizacyjnie na przykład przystankami nie jesteśmy do końca przystosowani do tego, że 
obok jest stacja. Tutaj rozmawialiśmy na komisji, jeżeli chodzi o przystanek, który na razie 
nie jest uruchomiony przy dworcu kolejowy w Laskowicach, brak przystanku w 
Miłoszycach przy dworcu, i chyba jak rozumiem, że brak takiej na dzisiaj możliwości, żeby 
ten przystanek, żeby autobus po prostu dowoził ludzi w Miłoszycach do stacji kolejowej 
między innymi. Miejmy to na względzie, tylko chciałem podkreślić taką rzecz. Natomiast 
poprosiłem o głos w innej sprawie. W punkcie czwartym gdy pan Burmistrz przedstawiał 
działania podejmowane pomiędzy sesjami przez pana Burmistrza, naszego głównego, 
chciałbym…, znaczy, co niezwykle cieszy, co niezwykle cieszy mieszkańców na przykład 
mojej miejscowości, prawdopodobnie możliwość, która się pojawia, bo zgłosili się oferenci, 
możliwość wykonywania remontów dróg gruntowych, gminnych dróg gruntowych w 
technologii lepszej niż to robimy od kilku lat. Spotkamy się z panem Burmistrzem Piórko w 
najbliższą środę w Chwałowicach, będą wybory sołtysa, ja jako sołtys kończący kadencję 
będę troszeczkę opowiadał co zrobiliśmy, co się udało. Generalnie jesteśmy wioską, muszę 
powiedzieć szczęśliwą, wiele rzeczy nam się udało zrobić. Mieszkańcy są, mogę powiedzieć 
dość zadowoleni i to nie tylko oczywiście moja zasługa, ale faktem jest, że mamy parę 
sukcesów. Natomiast ostrzegam, że spotka się pan Burmistrz z jedną, że tak powiem 
bolączką mieszkańców, i to są właśnie te drogi gruntowe. Na dzisiaj mieszkańcy mojej 
wnioski, gdyby zapytać o to, co oni tak naprawdę, jeżeli chcieliby ponarzekać, to na co by 
ponarzekali?, ponarzekali by na swoje drogi gruntowe. Szereg opowieści od lat o tym jak 
ludzie w kaloszach wyjeżdżają  ze swojej posesji i na najbliższym asfalcie zmieniają buty do 
garnituru dlatego, że nie ma możliwości na drogach gruntowych w butach garniturowych 
jakkolwiek się pojawić. No to pan pewnie też to zna. Ostrzegam, oczywiście z uśmiechem, 
że taki temat na pewno się pojawi. I teraz opcja i możliwość naprawiania tych dróg lepiej, 
bardzo cieszy, naprawdę niezwykle cieszy. Oczywiście polecam nasze lokalne 
chwałowickie drogi pana uwadze, natomiast pewnie takich dróg jest nie tylko w 
Chwałowicach, wiele. No i liczymy na to, że wypracujemy metodę taką, by ci mieszkańcy, 
no i tę kwestię mieli jakby przez nas dopracowaną i, no czuli się jak w dwudziestym 
pierwszym wieku w swoich miejscowościach. Dziękuję uprzejmie.        

Przewodnicząca   Rady   Miejskiej   Beata   Bejda  –  dziękuję  bardzo.  W  kolejności,  pan  radny  Łukasz  
Dudkowski, oddaję panu głos, proszę bardzo.  

Radny Łukasz Dudkowski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, panowie burmistrzowie, ja tak kilka  
tematów. Do pana radnego Jadczaka, rozmawialiśmy na komisji, właściwie pan zgłaszał 
problem z TAURON- em, więc ze swojej strony deklaruję, że jest możliwość pomocy i 
udziału w rozmowach z firmą TAURON. Nie mówię, że załatwimy ale jesteśmy w stanie na 
pewno przyśpieszyć pewne rzeczy. Jeżeli panowie burmistrzowie chcą w tym spotkaniu 
uczestniczyć, to oczywiście deklaruję taką pomoc z naszej strony. Więc jak najbardziej. Jeśli 
chodzi o plan Jana Pawła II i pytanie pani Przewodniczącej Bejdy, cieszę się, że temat został 
poruszony. Ze strony Prawa i Sprawiedliwości też jest pełne wsparcie przy negocjacjach. I 
oczekiwalibyśmy jako Klub, żeby pan Burmistrz mógł nam ewentualnie za miesiąc 
przedstawić jak wygląda stan negocjacji z właścicielem, jeśli chodzi o plac Jana Pawła II. Bo 
rzeczywiście mieszkańcy dopytują, wiele imprez tam było realizowanych, chociażby 
ostatni Jarmark Adwentowy, bardzo dużo ludzi. Więc tak myślę, że takie miejsce w środku 
miasta powinno rzeczywiście być miasta. I ze swojej strony tylko dodam, że duży błąd był 
wtedy, że nie udało się tego, może nie tyle, że nie udało, bo możliwość była, że poprzednie 
władze miasta tego nie kupiły, kiedy była taka możliwość. A teraz panowie muszą w 
pewien sposób błędy naprawiać. Temat Lidla myślę, że ważny temat. Ja bym tu panie 
Burmistrzu nie szedł w argumenty, że gdzieś trzaskanie może być jakimś problemem, bo 
umówmy się, że jest Bricomarche, Intermarche w środku miasta między blokami i nie 
przeszkadza mieszkańcom, więc myślę, że to też tu raczej byśmy sobie poradzili. I temat 
jeszcze jeden, temat M-GOPS. Dostaliśmy informację jako Klub Radnych od kilku osób, 
niestety podobno problem się powtarza. To znaczy, w ubiegłym tygodniu miały zostać 
wypłacone zasiłki, chodzi o 500+, chodzi o zasiłki pozostałe, i na dzień dzisiejszy mamy 
informację, że z M-GOPS poszła informacja, że jest atak hakerski, prawdopodobnie na 
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system i te zasiłki nie zostały wypłacone. Informacja jest taka, że mają zostać wypłacone do 
10 marca. Więc jeśli był atak hakerski, to pytanie jest takie, czy został zgłoszony na policję?, 
jeśli są inne problemy, to pytamy, jak i co zostało podjęte, żeby te problemy rozwiązać?, bo 
sytuacja jest trudna. Bo jak państwo się domyślają, no 500+ to oczywiście jedno, no ale to 
są kwoty, które niestety, albo stety rodziny mają po prostu zatwierdzone w budżecie i 
nagły brak tych kwot i przekazanie ich na marzec, no to jest duży problem. Nie pójdziemy 
na zakupy, i nie powiemy, że dostaniemy te pieniądze w marcu, tak? Także chcielibyśmy 
zapytać, ewentualnie pana Burmistrza albo panią Kierownik. Dziękuję.         

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Marek Szponar, proszę.  
Z- ca  Burmistrza  Marek  Szponar – ja myślę pani Przewodnicząca, że najprościej będzie jeżeli poproszę,  

o tak prawdę mówiąc poinformowanie Wysoką Radę, panią Kierownik.    
Przewodnicząca   Rady   Miejskiej   Beata  Bejda  –  bardzo  proszę,  pani  Kierownik  Miejsko-Gminnego  

Ośrodka Pomocy Społecznej, pani Iwona Ekhard, oddaję pani głos.  
Kierownik M-G OPS Iwona Ekhard – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, szanowni państwo, prawdą  

jest, doszło do zaszyfrowania danych w Ośrodku Pomocy Społecznej. Dokładamy wszelkich 
starań, żeby wypłaty poszły. To co pan mówi, że miały być w zeszłym tygodniu wypłaty, są 
to terminy orientacyjne, bo każdy w decyzji ma termin, że świadczenie zostanie wypłacone 
do końca miesiąca. I mamy taką nadzieję, że uda się to zrobić. Oczywiście zostało to 
zgłoszone na policji, i nie tylko. Bo do inspektora ochrony danych osobowych również. 
Dokładamy wszelkich starań, pierwsze świadczenia poszły już w zeszłym tygodniu, czyli 
poszły z funduszu alimentacyjnego, na poniedziałek będą listy gotówkowe na 500+. 
Największym problemem są przelewy na konta, ale myślę, że i z tym sobie poradzimy. Nie 
wiem, jeszcze coś pan pytał ale coś mi umknęło…, tylko to. Także faktycznie informacja 
była taka, że w najgorszym scenariuszu do 10 marca postaramy się to wypłacić, ale mam 
nadzieję, że do środy w przyszłym tygodniu uda nam się problem rozwiązać i świadczenia 
pójdą.      

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – bardzo dziękuję. Pan radny Łukasz Dudkowski ad 
vocem,  

proszę bardzo.   
Radny Łukasz Dudkowski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, panowie burmistrzowie, ja rozumiem,  

że to chyba rozwiewa wątpliwości…, czy może nie rozwiewa problemu i nie rozwiewa 
wątpliwości samych rodziców, natomiast cieszę się, że zostały podjęte działania. Ja mam 
pytanie, czy to jest pierwszy tego typu przypadek jeśli chodzi o opóźnienia? Nie mówię w 
ogóle o ataku hakerskim tak jak to nazywamy, ale jeżeli chodzi o opóźnienia, bo sygnały 
mamy takie, że problem się powtarza jak gdyby, tak? To proszę jak gdyby wyjaśnić, bo po 
to jesteśmy też na sesji, że problem się powtarza i nie jest to pierwszy przypadek, że 
następują opóźnienia. No i co w związku z tym, jeśli by to rzeczywiście był marzec? Jeśli by 
nie było tych wynagrodzeń, znaczy nie tych wynagrodzeń, jeśli nie byłoby tych kwot w 
miesiącu lutym? Ja rozumiem, że one zostaną wyrównane, tak? …, ok. dobrze. Także to 
proszę o informację, czy to są, czy problemy się powtarzają, bo z tego co my mamy 
informacje od mieszkańców, tak, to jest to problem tylko i wyłącznie jeśli chodzi o nasz 
powiat, naszego miasta i gminy. Dlatego pytam, czy coś…, może ewentualnie my możemy 
też jako radni pomóc, czy jest jakiś problem z systemowy, czy może potrzeba szkoleń?, czy 
to rzeczywiście tylko państwo oceniają, że jest to atak z zewnątrz, typowo tak?..., na środki. 
To tyle, dziękuję.    

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda – dziękuję bardzo. Czy pani Kierownik chciałaby udzielić  
odpowiedzi?..., proszę bardzo. …, panie Burmistrzu, tak?..., bardzo proszę, pani Kierownik 
Iwona Ekhard.   

Kierownik M-G OPS Iwona Ekhard – proszę państwa, trudności Ośrodek miał dwa lata temu, jak  
państwo pamiętacie. Wynikało to z tego, że pracowaliśmy w warunkach takich, że kapała 
na woda na głowę i części rzeczy po prostu nie mogliśmy załatwić w terminie, i to był 
całkiem innej natury problem. Natomiast jeżeli chodzi o atak hakerski, to jest to pierwszy 
taki atak i my nie jesteśmy jedynym ośrodkiem, który w taki sposób, po prostu zostały 
zaszyfrowane dane i wysunięte żądanie okupu. No oczywiście z hakerami się nie układamy. 
Część danych mieliśmy na kopiach zapasowych więc zostały uzupełnione i myślę, że uda 
się to. Jeżeli, tak jak mówię, to jest najgorszy scenariusz, że do 10 marca byśmy wypłacali 
500+, ale myślę, że to się do końca tego miesiąca uda.    
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Przewodnicząca    Rady    Miejskiej    Beata    Bejda    -    dziękuję   pani   Kierownik.   W   kolejności   pan  
Przewodniczący Krzysztof Woźniak, proszę uprzejmie.   

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – dziękuję pani Przewodnicząca. Wysoka  
Rado, panowie burmistrzowie, szanowni państwo, mam trzy krótkie sprawy. Pierwsza, to 
jest sprawa czystości, porządku i bezpieczeństwa w okolicach pierwszego stawu 
jelczańskiego. Chciałem podziękować panu Burmistrzowi za podjęcie działań w celu 
posprzątania po weekendowego. Ponieważ dostałem informacje od mieszkańców w 
poniedziałek po południu, że duże nieczystości tam zalegały w okolicy, na wysokości 
cmentarza parafialnego, dokładnie z tyłu. Tam dochodzi do spotkań, że tak powiem 
naszych sąsiadów, którzy przyjeżdżają tutaj w celach zarobkowych, i nie mam nic 
przeciwko temu, natomiast warto by było zwrócić uwagę też i zadbać o bezpieczeństwo, 
ponieważ wiem, że tam się gromadzą grupki i nasi mieszkańcy, którzy w soboty, w 
niedziele, że tak powiem lubią spędzać wolny czas na świeżym powietrzu, zwłaszcza, że 
powoli zbliża się wiosna, mamy więcej, że tak powiem dni słonecznych. I tutaj prośba do 
pana Komendanta, żeby też, gdyby była taka możliwość na weekendzie tam częściej patrole 
zaglądały, to bardzo, bardzo będą mieszkańcy nasi wdzięczni. Natomiast panie Burmistrzu, 
chciałem się w tej sprawie jeszcze spytać o jedną rzecz, bo wiem, że w okresie letnim jeśli 
chodzi o teren stawu pierwszego, to za czystość odpowiada Pływalnia Miejska, która ma w 
zarządzie ten staw, natomiast nie wiem czy teraz już w tym okresie takim wiosennym, 
który już, że tak powiem się bardzo mocno przybliżył, czy jest jakaś systematyka, czy jest 
ustalone, że pracownicy czy Pływalni, czy pracownicy Zakładu Komunalnego, 
systematycznie powiedzmy po weekendzie będą podejmować czynności sprzątające. To 
jest pierwsza sprawa. Druga sprawa, to jest prośba tutaj do pana Burmistrza Piórki, który 
udzielił mi informacji o, że tak powiem remontach dróg utwardzonych. Prośba o zwrócenie 
szczególnej uwagi na ulicę Al. Młodych wraz z drogą rowerową, ponieważ ta ulica jest w 
bardzo, że tak powiem mocno opłakanym stanie, jeśli chodzi o stan techniczny i jest dużo 
miejsc gdzie rzeczywiście trzeba tam zrobić, no nie mówię remont generalny, ale dosyć 
mocno połatać zarówno ścieżkę rowerową i jezdnię. Trzecia sprawa dotyczy ulicy 
Licealnej. Zwrócił się do mnie, zwróciła się do mnie osoba, która reprezentuje 
mieszkańców ulicy Licealnej z prośbą, no dość nietypową, bo to jest chyba jedyny taki 
problem w mieście i gminie Jelcz-Laskowice. A mianowicie, droga jest w pełni utwardzona 
kostką, jest drogą bardzo ładną, wręcz wzorcowo wykonaną, natomiast brakuje 
oświetlenia ulicznego. Dosłownie droga ma ok. 100m, może 110 i jest potrzeba 
zamontowania trzech lamp parkowych, które mogłyby tam spowodować, że będzie jaśniej 
w godzinach wieczornych i nocnych. Także bardzo proszę panie Burmistrzu o rozwiązanie 
tego problemu, powiedzmy w najbliższym czasie jakim będzie to możliwe. Bardzo dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. pan Burmistrz Marek Szponar, proszę.  
Z- ca Burmistrza Marek Szponar – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, ja może odpowiem na pierwszą  

wątpliwość czy pytanie pana radnego. Jeśli chodzi o teren wokół pierwszego stawu, przez 
cały rok jest w zarządzie Pływalni Miejskiej i czystość, i porządek utrzymuje Pływalnia 
Miejska. Natomiast od 01 marca będzie dodatkowo tam pracownik sezonowy więc ta 
czystość i ta dbałość powinna być jeszcze większa jak do tej pory. I myślę, że dwa, trzy razy 
w tygodniu ten teren będzie regularnie sprzątany. Dziękuję.     

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  dziękuję  bardzo. Pan radny Jacek Załubski ad vocem,  
proszę.    

Radny Jacek Załubski – dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca, panowie burmistrzowie, państwo radni,  
ja chciałem się jeszcze spytać ad vocem tego co pan radny Woźniak mówił a pro po stawu, 
bo w zeszłym roku mieliśmy problem z kąpieliskiem. Plaża raz była z jednej strony, raz z 
drugiej ze względu na jakieś braki formalne. I chciałem się spytać, czy w tym roku już te 
barki zostały uzupełnione i, czy plaża będzie cały czas w jednym miejscu, tam gdzie jest 
ośrodek nad stawem? Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję. Pan Burmistrz Marek Szponar, proszę.  
Z- ca Burmistrza Marek Szponar – proszę państwa myślę, że w tym roku już nie będzie takich  

problemów. Plaża będzie we właściwym miejscu przez cały okres. Teraz rozpoczęliśmy 
pewne działania również formalne typu, związane z przygotowaniem stosownej uchwały i 
oczywiści z zaopiniowaniem jej. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Romuald Piórko, proszę. 
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Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, chciałbym wrócić jeszcze  
tutaj do wystąpienia pana radnego Woźniaka. Droga rowerowa jak i nawierzchnie ulic 
mówiłem, przetarg już jest rozstrzygnięty i w ramach naprawy nawierzchni również i 
ścieżka rowerowa będzie naprawiona, czy połatana. Tam też, mam taką informację, że w 
niektórych miejscach stoi woda, spróbujemy zrobić frezowanie poboczy, żeby tą wodę 
spuścić na teren zielony. Jeżeli chodzi o oświetlenie ulicy Licealnej, tak jak powiedział pan 
radny, ona jest już zrobiona, zakostkowana i tak dalej. Będziemy się przymierzać do 
oświetlenia za pomocą lamp solarnych. To już temat jest mi znany, natomiast proszę 
państwa mamy to i w budżecie, i w wieloletniej prognozie finansowej tego typu zadanie. Na 
ten roku już…, znaczy, na ten rok póki co mamy projekty i będziemy to realizować, 
natomiast nie wykluczone, że w przyszłym roku Licealna może się znaleźć. Dziękuję.   

Przewodnicząca  Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan radny Robert Jadczak, oddaję panu  
głos. 

Radny Robert Jadczak – szanowni państwo, panowie burmistrzowie, ja już tak krótko. Jeszcze raz  
powrócę do problemu z dworcem. Tu chodzi akurat o budynek dworca w Miłoszycach. Tu 
przypuszczam, że właścicielem też jest pewnie PKP Nieruchomości. Ja już wielokrotnie 
dzwoniłem, bo tam jest podany numer telefonu, ten budynek jest do wynajmu czy 
sprzedaży, dzwoniłem do, chyba do właściciela, no do kogoś tam zgłaszałem aby ten 
budynek zabezpieczyć. Wielokrotnie też na policję dzwoniłem, policja faktycznie 
interweniuje. Powiem tak, młodzież, nie wiem skąd, może z Miłoszyc, może z Jelcza, no ten 
budynek już tak dewastują, że wdarli się już do środka. Na początku był to parter, teraz już 
gdzieś przez dach wdzierają się na górę i już buszują na piętrze i na strychu. Lada moment 
może dojść do jakiegoś nieszczęścia, może coś się wydarzyć, może coś się zawalić albo po 
prostu to podpalą. Więc jest taka prośba, żeby jakoś no wymusić na właścicielu tego 
budynku, żeby to zabezpieczyć, bo jest to w stanie już fatalnym. I tak już na koniec, też 
chciałem się tutaj podpiąć do tego co powiedział radny Wolski, o remont tych dróg 
gruntowych, nieszczęsnych. Szanowni państwo, w Miłoszycach jest ponad 55 ulic i wiele z 
nich wymaga faktycznie tego remontu. Więc, no ja jak co roku dostarczę listę tych ulic i jeśli 
by można było w jakikolwiek sposób to przyśpieszyć…, wiem, że są procedury, przetargi i 
tak dalej, ale nie wiem jak długo mi się da utrzymać jeszcze mieszkańców w spokoju. 
Dziękuję.     

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  dziękuję bardzo. Pani radna Weronika Kuszyk, proszę  
Bardzo, oddaję pani głos. 

Radna Weronika Kuszyk – dziękuję. Pani Przewodnicząca, szanowni państwo, panowie burmistrzowie,  
ja mam pytanie o lodowisko miejskie. Jest to bodajże jedyne w naszym powiecie taki obiekt 
dlatego tym większy jest to powód do dumy tutaj, że jest w Jelczu-Laskowicach. Ale mam 
pytanie, czy istnieje możliwość aby w przyszłym sezonie już nauczyciele w-f nie mieli 
odgórnego limitu dwóch godzin dla danej klasy w sezonie tylko, żeby mogli jakby zgodnie z 
własnymi preferencjami decydować, czy dana klasa może częściej tam chodzić, czy jest im 
potrzebna większa ilość wyjść, ponieważ, no jeżeli jest to lodowisko i ono jest na 
wyciągnięcie ręki, zwłaszcza dla uczniów Szkoły Podstawowej nr 2, no tak żeby 
maksymalnie je wykorzystać, żeby też nauczycielom dać możliwość dostosowania tego do 
klasy. Dziękuję.      

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Marek Szponar, proszę. 
Z- ca Burmistrza Marek Szponar – myślę, że możliwość zawsze istnieje. Natomiast proszę państwa 

musimy pamiętać, że klasy powinny wchodzić na równych zasadach ze wszystkich szkół z 
terenu miasta i gminy Jelcz-laskowice. Żeby tutaj nie różnicować i nie nagradzać w sposób 
tylko z tego tytułu, że lokalizacja danej szkoły jest przy lodowisku, akurat tej grupy 
uczniów. Ale myślę, że jest jakby inny problem, który wymusza jednak to limitowanie, to 
przyznam się, że jest to realizacja programu nauczania. Wychowanie fizyczne, to jest tak 
samo program nauczania. I proszę pamiętać, że na wychowaniu fizycznym nie tylko 
korzysta się z lodowiska, ale również w ciągu całego roku szkolnego powinno się 
realizować program również z innych dyscyplin i sportowych, i innych tak prawdę mówiąc 
zadań. Także na pewno jest do przeanalizowania, czy to będzie dwie, czy cztery godziny. 
Natomiast na pewno nie możemy tutaj wprowadzić sytuację, że on będzie nielimitowany, 
jakby będzie uzależniony tylko i wyłącznie od, no jakby oceny danej osoby czy jest to 
potrzebne, czy nie.     
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Przewodnicząca  Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pani radna Weronika Kuszyk ad vocem,  
proszę.  

Radna Weronika Kuszyk – dziękuję bardzo, pani Przewodnicząca. Oczywiście nie miałam na myśli tego,  
żeby daną szkołę preferować, tylko rozmawiając z nauczycielami w-f  z różnych szkół, no 
jednak szkoła, która ma najbliżej, która najczęściej chciałaby użytkować ten obiekt, no tutaj 
ci wuefiści raczej zgłaszali ten problem, nie inni. No stąd tutaj moja prośba, no i dziękuję za 
to, że jest przychylność.     

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Marek Szponar, proszę. 
Z- ca  Burmistrza  Marek  Szponar  – ja  króciutko.  Pani  radna,  ja  myślę, że nie stoi nic na przeszkodzie,  

żebym się z tymi nauczycielami spotkał, żebyśmy porozmawiali na temat realizacji 
programu nauczania przez nich. Tak się składa, że jestem też wuefistą. Dziękuję.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Ja mam pytanie do obu panów  
burmistrzów. Mianowicie jest osiedle słoneczne przy ul. Grabskiego. W skład tego osiedla 
nie wchodzi taki budynek o numerach klatek czternaście do dwadzieścia cztery. To jest 
ostatni budynek sześcioklatkowy przed ogrodami, przed ogrodem działkowym. I pomiędzy 
tym nowym osiedlem słonecznym a działkami przebiega taka polna ścieżka, droga, którą 
na skróty można dojść do ulicy Belgijskiej, ale ja nie mówię o tej ścieżce, tylko pierwsza w 
prawo stanowi skrót na Osiedle Fabryczne, i ona biegnie również wzdłuż ogrodów 
działkowych. I ja nie oczekuję w tej chwili odpowiedzi, tylko jeżeli jest to możliwe, to bym 
prosiła na piśmie. Mianowicie proszę państwa, nie wiem czyja to jest ta ogromna działka, 
ale pomiędzy ogrodami, tą ścieżką i właśnie tą olbrzymią działką niezabudowaną, która w 
zasadzie są krzaki i chaszcze, jest po prostu jeden wielki śmietnik. Jeżeli to jest działka 
gminna, to ja bym prosiła żeby po prostu postarać się to uporządkować. I to nie jest na 
pewno akcja na jeden dzień. Ta ścieżka o której mówię, która stanowi skrót jakby na 
Osiedle Fabryczne ona się kończy taki garażami, zabudowaniami, powiedzmy kurnikami, 
tak, i tam w zasadzie na całej długości tej drogi na poboczu są ogromne śmieci. I po prostu 
proszę o informację, do kogo ten teren należy, i czy jest możliwość jakby uporządkowania 
tego terenu, jeżeli stanowi to własność gminy. Dziękuję bardzo.      
Proszę państwa, czy ktoś jeszcze w tym punkcie chciałby zabrać głos?..., nie widzę. W takim 
razie proszę państwa, przechodzimy do kolejnego punktu. I tu się zaczyna blok naszych 
uchwał. Punkt szósty – podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 
osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023”.   

 
Od. pkt 6 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, przed tym blokiem uchwał, składam  

wniosek o nie odczytywanie projektów uchwał od numeru sześć do numeru dziewięć póki 
co, bo mamy wprowadzony nowy punkt, i od numeru jedenaście, tak, do numeru 
osiemnaście. I chciałabym abyśmy taki wniosek przegłosowali…, ja wiem, musi być krótka 
przerwa, żeby ten wniosek mógł być wpisany. Proszę państwa pięć minut przerwy.  

 
Po przerwie 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – na sali jest siedemnastu radnych, możemy w takim razie  

przystąpić do glosowania. Ja postawiłam wniosek o nie odczytywanie  projektów uchwał w 
wymienionych wcześniej punktach, czyli od szóstego do dziewiątego i od jedenastego do 
osiemnastego. Kto z państwa radnych jest za tym wnioskiem proszę podnieść rękę i 
nacisnąć przycisk,  
 
za – 16 
przeciw – 1 
wstrzymało się - -  
- wniosek został przyjęty - . 

 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 
 
ZA (16) 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, 
Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek 
Mikołajczyk, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Michał Wolski, Jacek Załubski 
 
PRZECIW (1) 
 
Marek Starczewski 
 
NIEOBECNI (4) 
 
Joanna Kamińska, Michał Pakosz, Piotr Stajszczyk, Krzysztof Woźniak. 
 

I proszę państwa, punkt numer sześć – podjęcie uchwały w sprawie  ustanowienia 
wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023”. Czy 
ktoś w tym punkcie z państwa chciałby zabrać głos?..., nie wiedzę…, pan Burmistrz Marek 
Szponar, proszę bardzo. 

Z- ca Burmistrza Marek Szponar – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, chciałbym zgłosić małą  
autopoprawkę. Niestety wkradł się błąd techniczny. W § 4 jak i również w uzasadnieniu, w 
tekście jednolitym dziennika ustaw, który został przytoczony, rok jest prawidłowy, 
natomiast pozycja jest 994 a powinna być 1508. Także jeżeli możecie państwo wykreślić 
994 a wstawić 1508, to będę wdzięczny. Dziękuję.  

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  to  znaczy,  pan  Burmistrz taką autopoprawkę składa.  
Dziękuję bardzo. W dyskusji głos chciałby zabrać pan radny Marek Starczewski, oddaję 
panu głos. 

Radny Marek Starczewski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, ja chciałbym zapytać pana Burmistrza,  
ponieważ głośno teraz jest w tej chwili o rządowym programie stołówka w szkołach. Jakby 
myślę, że integralnie wiąże się to z tym projektem uchwały. Czy nasza gmina będzie 
zamierzała…, czy mógłby pan powiedzieć o stanie technicznym stołówek, ewentualnie czy 
takie stołówki wrócą do szkół w których kiedyś były?, bo były. I czy jest zamiar w ogóle, 
żeby gmina skorzystała z tego programu?  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Marek Szponar, proszę. 
Z- ca Burmistrza Marek Szponar – panie radny, tak jak już na komisji odpowiadałem, tak. Teraz  

analizujemy sytuację i chcemy skorzystać z tego programu. Przypomnę, że na terenie 
gminy Jelcz-Laskowice jest właściwie jedna kuchnia, która przyrządza, przygotowuje 
posiłki, obiady dla wszystkich naszych jednostek oświatowych, Natomiast w pozostałych 
szkołach są tak zwane wydawalnie. Chcemy ten system póki co utrzymać, natomiast jeżeli 
jest ten program, będziemy, tak jak mówię, analizujemy go pod kątem wykorzystania 
środków, żeby te wszystkie miejsca  po prostu poprawić, ich stan techniczny czy jakość 
wyposażenia. Także będziemy chcieli skorzystać, tak.  

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  dziękuję  bardzo.  Do  dyskusji  zgłasza  się  pan radny  
Tomasz Rygielski, proszę bardzo oddaję panu głos.   

Radny Tomasz Rygielski – ja mam tylko jedno pytanie do pana Burmistrza , czy panów burmistrzów.  
Jakie są przewidziane działania informacyjne, promujące, że tak powiem możliwość 
korzystania z dobrodziejstwa uczestnictwa w tym programie? To znaczy informacyjne dla 
mieszkańców, tak dla potencjalnych osób, które mogłyby z tego programu skorzystać, czyli 
rodzice, uczniowie, osoby starsze. Czy takie działania są przewidziane w tym zakresie? 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Marek Szponar, proszę.  
Z- ca Burmistrza Marek Szponar – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, ten program jest oczywiście  

złożony dla wszystkich mieszkańców gminy Jelcz-Laskowice. Natomiast jest to program 
nazwijmy, w pewnym sensie osłonowy, pomocowy. I tak jak to w programie jest, mogą z 
niego korzystać osoby, które spełniają konkretne kryteria. I oczywiście ten program będzie 
realizowany przez nasz Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej. Również jakby 
forma informowania, czyli również Miejsko-Gminny Ośrodek będzie informował 
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mieszkańców o takiej możliwości. Natomiast sam w ogóle Ośrodek Miejsko-Gminny ma 
doskonałą orientację, co do osób potrzebujących i niewątpliwie również tym osobom, 
które spełniają te kryteria będzie taka pomoc proponowana. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy w tym punkcie ktoś jeszcze z  
państwa chciałby zabrać głos?..., nie widzę. Proszę państwa, przed głosowaniem, proszę 
jeszcze raz sprawdzimy quorum, bo się zmieniła liczba radnych będących na sali. Wszyscy 
radni są obecni, dwadzieścia jeden osób. Proszę państwa, kto z państwa radnych jest za 
przyjęciem uchwały w sprawie  ustanowienia wieloletniego programu osłonowego 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023” proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 
przycisku,  
 
za – 21 (jednogłośnie) 
- uchwała został podjęta - . 
 
UCHWAŁA Nr VI . 49 . 2019 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach 
z dnia 22 lutego 2019 roku 
 
w sprawie  ustanowienia wieloletniego programu osłonowego „Posiłek w szkole 
                       i w domu” na lata 2019-2023”. 

 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (21) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, 
Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty 
Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, 
Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 
 

Przechodzimy do punktu numer siedem – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 
i warunków udzielania bonifikat od wniesienia opłaty jednorazowej za przekształcenie 
prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości gruntowych, 
zabudowanych na cele mieszkaniowe, stanowiących własność Gminy Jelcz-Laskowice. 

 
Od. pkt 7 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda – czy w tym punkcie ktoś chciałby zabrać głos?..., zgłasza  

się pan Burmistrz Romuald Piórko, proszę. 
Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, obiecałem na komisjach,  

na wspólnym posiedzeniu komisji podać informację. I tak proszę państwa, jeżeli chodzi o 
zabudowę mieszkaniową jednorodzinną to właściciele, którzy staną się właścicielami 
również gruntu, czyli dzisiaj użytkownicy wieczyści gruntu, dotyczy to tylko szeregówki, i 
największa opłata roczna to jest dwieście pięćdziesiąt złotych, opłata przez dwadzieścia lat 
to pięć tysięcy złotych, bonifikata z tytułu jednorazowej opłaty gdy zrobimy sześćdziesiąt 
procent, to będą mieli po bonifikacje do zapłaty dwa tysiące złotych. To są takie kwoty, 
proszę państwa. Natomiast jeżeli chodzi o zabudowę mieszkaniową wielorodzinną, dotyczy 
to niewielu, bodajże dwóch czy trzech budynków spółdzielni i to tylko niektórych 
właścicieli mieszkań w zasobach spółdzielczych, również w komunalnych. I maksymalna 
opłata z tytułu właśnie opłaty rocznej za prawo przekształcenia, to jest sto pięćdziesiąt 
złotych, średnia sto złotych, opłata za dwadzieścia lat przy opłacie rocznej sto pięćdziesiąt 
to trzy tysiące, przy stu złotych dwa tysiące, po sześćdziesięcioprocentowej bonifikacie, 
tysiąc dwieście a przy stu złotych osiemset złotych opłaty. Takie to są proszę państwa 
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kwoty. Nie są to jakieś takie kwoty, że tu mówimy dziewięćdziesiąt procent, czy 
sześćdziesiąt. To są tego…,jeszcze informacja jest taka proszę państwa, że jak może…, nie 
pytaliście co prawda państwo, jak jest po sąsiedzku, gmina Oława dokładnie takie 
bonifikaty jak my, natomiast miasto Oława w ogóle nie udziela bonifikat. Dziękuję bardzo.   

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  dziękuję  bardzo.  Czy  w  tym  punkcie ktoś z państwa  
chciałby zabrać głos?..., nie ma chętnych. Przechodzimy do głosowania. Kto z państwa 
radnych jest za przyjęciem tej uchwały, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk,  
 
za – 21 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta – . 
 
UCHWAŁA Nr VI . 50 . 2019 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach 
z dnia 22 lutego 2019 roku 
 
w sprawie ustalenia wysokości i warunków udzielania bonifikat od wniesienia opłaty  
                       jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo  
                       własności nieruchomości gruntowych, zabudowanych na cele mieszkaniowe,  
                       stanowiących własność Gminy Jelcz-Laskowice. 

 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (21) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, 
Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty 
Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, 
Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 
 

Przechodzimy do punktu numer osiem – podjęcie uchwały w sprawie regulaminu 
otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego z zakresu wychowania 
przedszkolnego oraz kryteriów wyboru oferty. 

 
Od. pkt 8 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  czy  w  tym  punkcie  ktoś  z  państwa  chciałby zabrać  

głos?..., nie widzę. Przechodzimy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 
tej uchwały, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk, 
 
za – 20 
przeciw - - 
wstrzymało się – 1 
- uchwała została podjęta – . 
 
UCHWAŁA Nr VI . 51 . 2019 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach 
z dnia 22 lutego 2019 roku 
 
w sprawie regulaminu otwartego konkursu ofert na realizację zadania publicznego 
                      z zakresu wychowania przedszkolnego oraz kryteriów wyboru oferty. 
 

 
Wyniki głosowania 
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ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (20) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, 
Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek 
Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, 
Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
 
Julian Kozłowski 
 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Jest to punkt numer dziewięć – podjęcie uchwały w 
sprawie uchwalenia regulaminu przyznawania dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach dla których organem prowadzącym 
jest Gmina Jelcz-Laskowice. 

 
Od. pkt nr 9 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  czy  w sprawie tego projektu uchwały, ktoś z państwa  

chciałby zabrać głos?..., pan Burmistrz Marek Szponar, proszę bardzo.  
Z- ca Burmistrza Marek Szponar – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, chciałbym zgłosić  

autopoprawkę. W § 13 dopisać „…z mocą obowiązującą od 01 marca 2019 roku.”. Czyli cały 
§ 13 otrzymuje brzmienie „Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia 
w Dzienniku Urzędowym Województwa Dolnośląskiego, z mocą obowiązywania od 01 
marca 2019 roku.” Dziękuję. 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  dziękuję  bardzo.  Do  dyskusji  zgłasza  się  pan radny  
Marek Starczewski. Proszę bardzo, oddaję panu głos.   

Radny Marek Starczewski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, ja jednak, tak jak zapowiedziałem na  
komisji, chcę złożyć wniosek pod rozpatrzenie przez państwa, aby zwiększyć kwotę 
dodatku za staż, opiekuna stażu w szkołach, z tej kwoty 75zł do kwoty 100zł. Ja 
uzasadniałem to na komisji, i bardzo bym państwa prosił o poparcie tego wniosku. 
Dziękuję.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy ktoś w tym punkcie jeszcze  
chciałby zabrać głos?..., nie ma chętnych. Ten wniosek musi być wpisany, więc będzie 
chwila przerwy. Myślę, że nie trzeba chyba opuszczać sali. Proszę państwa, pięć minut 
technicznej przerwy.   

 
Po przerwie 
 
Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Bejda  – proszę państwa, jest wniosek zgłoszony przez radnego  

Marka Starczewskiego. Ja mam takie pytanie do pana mecenasa, czy przy tym wniosku jest 
konieczność wskazania źródła finansowania?   

Radca Prawny Sławomir Boruch-Gruszecki – proszę państwa, wniosek ten oczywiście pociąga za sobą  
skutki prawne, przede wszystkim pociąga za sobą skutki finansowe. Nie wiem, ja nie 
jestem w stanie wyliczyć tych skutków ile to będzie, i tu pan Burmistrz musi się 
wypowiedzieć, bo tu jest kwestia pokrycia tego finansowego.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – pan Burmistrz Marek Szponar, proszę bardzo.  
Z- ca Burmistrza Marek Szponar – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, chciałem szanowną Radę  

poinformować, że tak prawdę mówiąc w budżecie zostały zabezpieczone środki do 
propozycji, która została przekazana państwu w postaci projektu uchwały. Czyli na te 
zwiększone środki nie ma zabezpieczenia w budżecie. Więc jako takie, no myślę, że w 
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przypadku podjęcia takiej uchwały gdzie nie ma zabezpieczonych środków w budżecie, no 
nadzór prawny może uchylić uchwałę. Uprzedzam.       

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – czy państwo radni chcieliby jeszcze jakieś wyjaśnień, w  
związku z tym wnioskiem pana radnego Starczewskiego?, czy ktoś chciałby jeszcze, nie 
wiem prosić pana mecenasa o jakąś interpretację?, no bo nie jesteśmy w stanie określić, 
tak, jakie skutki finansowe to pociągnie. Proszę bardzo, pan Przewodniczący Stachnio.   

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Stachnio – oczywiście szanowni państwo, rodzi to  
skutki finansowe, to co pan mecenas powiedział. Z tym, że chciałbym przypomnieć, że w 
większości nauczyciele w naszej gminie są nauczycielami dyplomowanymi a więc nie mają 
pod sobą…, nie są jakby tym ostatnim ogniwem, ostatnim stopniem awansu zawodowego i 
nie podlegają pod ten rygor finansowy. Nauczycieli, ja nie wiem, pan Burmistrz powinien 
mieć wiedzę, stażystów, kontraktowych, mianowanych, naprawdę jest mało. To są nieduże 
pieniądze, myślę, że nie będzie ruiny dla budżetu. Jeśli pan radny Starczewski chce 
podnieść o 25zł brutto, czyli to wyjdzie netto powiedzmy, no ile?, koło niecałe dwadzieścia 
złotych, licząc, nie wiem, pięćdziesięciu nauczycieli, zakładam, że tylu jest objętych opieką 
stażową, no to, to są pieniądze naprawdę minimalne jakieś. Nie rekompensujące wkładu 
pracy i wkładu materiałowego, o czym rozmawialiśmy na komisji, tych nauczycieli, którzy 
takie staże prowadzą. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Proszę państwa, jeżeli nikt więcej jakby  
nie chciał, nie chce zabierać głosu w tym punkcie, to najpierw przegłosujemy wniosek pana 
radnego Starczewskiego. Musimy sprawdzić quorum, ponieważ jedna osoba wyszła. Proszę 
o potwierdzenie obecności. Dziękuję bardzo, jedna osoba jest nieobecna. Poddaję pod 
głosowanie wniosek pana radnego Marka Starczewskiego. Kto z państwa radnych jest za 
tym wnioskiem, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku,  
 
za – 8 
przeciw – 9 
wstrzymało się – 3 
- wniosek został odrzucony - . 

 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 8, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (8) 
 
Łukasz Dudkowski, Karolina Kolado, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz 
Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski 
 
PRZECIW (9) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna Kamińska, 
Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Krzysztof Woźniak 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
 
Weronika Kuszyk, Michał Wolski, Jacek Załubski 
 
NIEOBECNI (1) 
 
Julian Kozłowski 

 
Proszę  państwa,  poddaję  pod  głosowanie  w  tej  chwili  projekt  uchwały.  Kto  z państwa 
radnych jest za tym projektem uchwały, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku, 
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za – 20 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta - .  
 
UCHWAŁA Nr VI . 52 . 2019 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach 
z dnia 22 lutego 2019 roku 
 
w sprawie uchwalenia regulaminu przyznawania dodatków do wynagrodzenia  
                       zasadniczego, obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny  
                       ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli  
                       zatrudnionych w szkołach dla których organem prowadzącym 
                       jest Gmina Jelcz-Laskowice. 

 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (20) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, 
Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek 
Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, 
Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 
 
NIEOBECNI (1) 
 
Julian Kozłowski 
 

Proszę państwa, przechodzimy do punktu numer dziesięć. To jest punkt dotyczący 
wprowadzenia w dniu dzisiejszym nowego punktu na sesję, do obrad, do porządku obrad 
Rady.   

 
Od. pkt 10 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca    Rady   Miejskiej  Beata  Bejda  –  proszę  państwa,  bardzo  proszę  o  odczytanie  tego  

projektu uchwały, ponieważ to jest coś czego nie mieliśmy, pana Przewodniczącego 
Krzysztofa Woźniaka.    

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak -  odczytał projekt uchwały w sprawie  
wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu na 
realizację zadania pn.: "Budowa mostu w m. Oława na rzekach Odra i Oława, jako 
połączenia dróg lokalnych: wojewódzkich nr 396 i 455, powiatowej 1570D oraz gminnej 
Malinowa" w latach 2020-2021.  

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Romuald Piórko, proszę  
bardzo…, oddaję głos panu Burmistrzowi Piórko.  

Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, chciałbym zgłosić, czy  
wnieść autopoprawkę. Pierwsze, to jest projekt z dnia „22 luty”, na samej górze, 2019 roku. 
A jest wpisane „25 luty”. Kolejne, wykreślić proszę państwa, po podstawie prawnej „Rada 
Miejska w Jelczu-Laskowicach uchwala się co następuje”, wykreślić „się” i będzie „Rada 
Miejska w Jelczu-Laskowicach uchwala co następuje”. I proszę państwa, kolejna zmiana. W 
§ 3 jest tak, druga linijka „…w porozumieniu zawartym pomiędzy Powiatem Oławskim , 
Miastem Oława…”, tu jest „Gminą Miasto Oława”, no miasto też jest gminą, no ale 
„…Miastem Oława, Gminą Oława…”, i dalej, „…Gminą Domaniów, Gminą Jelcz-Laskowice…”. 
Dziękuję bardzo.   

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  panie  Burmistrzu,  § 5  –  uchwała  wchodzi  w życie z  
dniem jej podjęcia. Może bez tego „jej”?, jakby pan Burmistrz zechciał tak zaproponować.   
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Z- ca   Burmistrza   Romuald   Piórko   –   to   jeszcze   kolejny   punkt   do   tej  autopoprawki,  „… z dniem  
podjęcia…”, będzie też ładnie. Także wykreślamy „jej”. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, ten projekt uchwały otrzymaliśmy  
dzisiaj. Uzasadnienie do projektu uchwały jest z tyłu tego projektu. Czy państwo radni mają 
jakieś pytania, co do tego projektu uchwały? …, i teraz tak proszę państwa, znowu musimy 
sprawdzić quorum…, przepraszam, pan radny Michał Wolski się zgłosił, tak? 

Radny Michał Wolski – (wystąpienia nie można odtworzyć, ponieważ radny nie korzystał z 
mikrofonu, w trakcie swojego wystąpienia) 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  tak  jest.  Panie  Burmistrzu,  pan radny Michał Wolski  

zgłasza, w § 2, w trzecim wierszu „złotych”, zamiast „złoty”. 
Z- ca   Burmistrza   Romuald   Piórko  –  tak,  tak.  Poprawiamy  tak  jak  powinno  być  prawidłowo,  czyli  

powinno być sześćset tysięcy sześćset czterdzieści sześć „…złotych …”. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – bardzo dziękuję. Proszę państwa, jeżeli państwo nie  

macie żadnych pytań, to w tej chwili sprawdzimy quorum, bo nie ma jednej osoby. Proszę 
znowu o potwierdzenie obecności. Dwudziestu radnych na sali. Przystępujemy w takim 
razie proszę państwa do głosowania projektu uchwały, której treść odczytał pan 
Przewodniczący Woźniak, wraz z autopoprawkami zgłoszonymi przez Burmistrza Piórko. 
Kto z państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały, proszę o podniesienie ręki i 
naciśnięcie przycisku,   
 
za – 20 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta - . 
 
UCHWAŁA Nr VI . 53 . 2019 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach 
z dnia 22 lutego 2019 roku 
 
w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy finansowej Województwu  
                       Dolnośląskiemu na realizację zadania pn.: "Budowa mostu w m. Oława na  
                       rzekach Odra i Oława, jako połączenia dróg lokalnych: wojewódzkich nr 396  
                       i 455, powiatowej 1570D oraz gminnej Malinowa" w latach 2020-2021.  

 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (20) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, 
Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty 
Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, 
Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 
 
NIEOBECNI (1) 
 
Michał Pakosz 
 

Przechodzimy do punktu numer jedenaście. I od tego punktu numer jedenaście do punktu 
numer czternaście przekazuję prowadzenie sesji panu Przewodniczącemu Woźniakowi, a 
później cztery projekty uchwał panu Przewodniczącemu Stachnio.  

 
Od. pkt 11 porządku obrad Sesji. 
 
V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – dziękuję pani Przewodnicząca. Szanowni  
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państwo jesteśmy w punkcie jedenastym – podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę nr 
LIV/326/2006 Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach z dnia 24 października 2006 roku w 
sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami, stanowiącymi własność Gminy Jelcz-
Laskowice oraz nieruchomościami będącymi w użytkowaniu wieczystym Gminy Jelcz-
Laskowice. Otwieram dyskusję, czy ktoś z państwa radnych chciałby zabrać głos w tym 
punkcie?..., nie widzę. A zatem przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest 
za podjęciem tej uchwały, proszę o podniesienie ręki i przyciśnięcie przycisku,  
 
za – 20 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta - . 
 
UCHWAŁA Nr VI . 54 . 2019 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach 
z dnia 22 lutego 2019 roku 
 
zmieniająca uchwałę nr LIV/326/2006 Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach z dnia 24 
października 2006 roku w sprawie zasad gospodarowania nieruchomościami, 
stanowiącymi własność Gminy Jelcz-Laskowice oraz nieruchomościami będącymi w 
użytkowaniu wieczystym Gminy Jelcz-Laskowice.    

 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (20) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, 
Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty 
Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, 
Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 
 
NIEOBECNI (1) 
 
Michał Pakosz 
 

Przechodzimy do punktu dwunastego – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia lokalnego 
programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów szkół podstawowych Miasta i Gminy 
Jelcz-Laskowice. 

 
Od. pkt 12 – porządku obrad Sesji. 
 
V- ce  Przewodniczący  Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych  

chciałby zabrać glos?..., pan Burmistrz Szponar, bardzo proszę.  
Z- ca Burmistrza Marek Szponar – Wysoka Rado, zgodnie z sugestiami pani Przewodniczącej na  

ostatniej komisji, chciałbym zgłosić autopoprawki. I tak, w § 1 wprowadza się następujące 
zmiany: po słowie „…w sprawie…”, zamiast średnika powinien być dwukropek, po „…§ 
1…” w miejsce „…i…” wpisuje się „który”, po słowie „…uczniów…”skreśla się „…dla…”, po 
słowie „…”Programem”…” wpisuje się „który”. Wobec powyższego § 1 otrzymuje 
brzmienie:  
W uchwale nr XLIII.326.2018 Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach z dnia 26 stycznia 
2018 r. w sprawie: przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych 
uczniów szkół podstawowych Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice  skreśla się dotychczasową 
treść  § 1, który otrzymuje brzmienie „§ 1. Przyjmuje się  lokalny program wspierania 
edukacji uzdolnionych uczniów szkół podstawowych, zwany dalej „Programem”, który 
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adresowany jest do  uzdolnionych uczniów pobierających naukę  na terenie Miasta i 
Gminy Jelcz-Laskowice.” Dziękuję.  

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – dziękuję panu Burmistrzowi. Czy ktoś z  
państwa radnych chciałby jeszcze zabrać głos?..., nie widzę. A zatem przystępujemy do 
głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem uchwały wraz z poprawkami 
przedstawionymi przez pana Burmistrza, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 
przycisku,  
 
za – 20 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta - . 
 
UCHWAŁA Nr VI . 55 . 2019 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach 
z dnia 22 lutego 2019 roku 
 
w sprawie przyjęcia lokalnego programu wspierania edukacji uzdolnionych uczniów  
                       szkół podstawowych Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice. 

 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (20) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, 
Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty 
Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek 
Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 
 
NIEOBECNI (1) 
 
Michał Pakosz 
 

Przechodzimy do punktu trzynastego – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
XIII.118.2015 Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach z dnia 28 października 2015 r. w 
sprawie przyjęcia „Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Zintegrowanych Inwestycji 
Terytorialnych Wrocławskiego Obszaru Funkcjonalnego – Część dla Gminy Jelcz-
Laskowice”. 

Od. pkt 13 – porządku obrad Sesji. 
 
V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – otwieram dyskusję. Kto z państwa  

radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie, bardzo proszę?..., nie widzę. A zatem 
przechodzimy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem proponowanej 
uchwały, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku, 
 
za – 20 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta - . 
 
UCHWAŁA Nr VI . 56 . 2019 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach 
z dnia 22 lutego 2019 roku 
 
w sprawie zmiany uchwały nr XIII.118.2015 Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach 
                      z dnia 28 października 2015 r. w sprawie przyjęcia „Planu gospodarki nisko-  
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                      emisyjnej dla Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych Wrocławskiego  
                      Obszaru Funkcjonalnego – Część dla Gminy Jelcz-Laskowice”.  

 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (20) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, 
Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty 
Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek 
Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 
 
NIEOBECNI (1) 
 
Michał Pakosz 
 

Przechodzimy zatem do punktu czternastego – podjęcie uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Rady Miejskiej nr XLIII.323.2018 z dnia 26 stycznia 2018 r. w sprawie określenia 
zasad udzielania dotacji celowych ze środków budżetu gminy Jelcz-Laskowice na 
dofinansowanie przedsięwzięć służących ochronie powietrza. 

 
Od. pkt 14 – porządku obrad Sesji. 
 
V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak – otwieram dyskusję. Kto z  państwa  

radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie?..., nie ma chętnych, dziękuję. A zatem 
przechodzimy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem uchwały, proszę o 
podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku,  
 
za – 20 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta - . 
 
UCHWAŁA Nr VI . 57 . 2019 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach 
z dnia 22 lutego 2019 roku 
 
w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej nr XLIII.323.2018 z dnia 26 stycznia 2018 r.  
                      w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowych ze środków budżetu  
                      gminy Jelcz-Laskowice na dofinansowanie przedsięwzięć służących ochronie  
                      powietrza. 

 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (20) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, 
Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty 
Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek 
Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 
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NIEOBECNI (1) 
 
Michał Pakosz 
 
V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Woźniak, przekazał prowadzenie obrad V- ce 
Przewodniczącemu Rady Miejskiej, panu Ireneuszowi Stachnio.   
 
Od. pkt 15 – porządku obrad Sesji. 
 
V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Stachnio – bardzo dziękuję. Jesteśmy w punkcie  

piętnastym – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 
przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Pływalnia Miejska w Jelczu-
Laskowicach na 2019 r. . Bardzo proszę panie Burmistrzu Piórko, udzielam panu głosu. 

Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – panie Przewodniczący, szanowni państwo, zgłaszam  
autopoprawkę. To też chochlik drukarski. I w § 1 – ustala się stawkę dotacji 
przedmiotowej na 2019. Jest wpisany osiemnasty, powinno być na dziewiętnasty, bo 
jesteśmy w dziewiętnastym roku. Dziękuję bardzo i bardzo proszę poprawić.   

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Stachnio – bardzo dziękuję. Czy ktoś z państwa  
chciałby zabrać głos?..., nie widzę. W takim bądź razie przystępujemy do głosowania. Kto 
z państwa…, przepraszam bardzo, musimy sprawdzić quorum, ponieważ pojawił się pan 
radny. Stwierdzam, że na sali znajduje się dwudziestu jeden radnych, a więc wszyscy są 
obecni. Przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały, 
proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku,    
 
za – 21 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta - . 
 
UCHWAŁA NR VI . 58 . 2019 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach 
z dnia 22 lutego 2019 roku 
 
w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowej dla samorządowego  
                      zakładu budżetowego Pływalnia Miejska w Jelczu-Laskowicach na 2019 r. .   

 

 

Wyniki głosowania 
 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (21) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, 
Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty 
Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, 
Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 
 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt numer szesnaście – podjęcie uchwały w 
sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2019 rok. 

 
Od. pkt 16 – porządku obrad Sesji. 
 
V- ce  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Ireneusz  Stachnio  – pan Burmistrz Piórko się zgłasza, proszę  

panie Burmistrzu.  
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Z- ca  Burmistrza  Romuald  Piórko  – panie Przewodniczący, szanowni państwo, w imieniu Burmistrza  
wnoszę autopoprawkę do projektu zmian w budżecie. I proszę panią Skarbnik o 
przedstawienie szczegółów.  

V- ce   Przewodniczący   Rady   Miejskiej   Ireneusz   Stachnio  –  proszę  bardzo,  udzielam  głosu  pani  
Skarbnik. 

Skarbnik  Gminy Elżbieta Harań-Klimek – panie Przewodniczący, Wysoka Rado, krótka autopoprawka  
do projektu zmian w budżecie miasta i gminy na 2019 rok. A mianowicie:  
 W § 1 Zwiększyć dochody budżetowe, należy wykreślić zapis: 

w rozdziale 80104 Przedszkola  
paragrafie      0660 Wpływy z opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego o 
kwotę  74 023 zł, 
i wprowadzić zapis: 

w rozdziale 80104 Przedszkola  
paragrafie      0660 Wpływy z opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego o 
kwotę  84 023 zł. 
 
 W § 3 zwiększyć wydatki budżetowe po zapisie: 
W  dziale          852 Pomoc społeczna  
Rozdziale    85219 Ośrodki pomocy społecznej 

paragrafie      4120 Składki na Fundusz Pracy  o kwotę 1 800,00 zł, 

wprowadzić zapis: 
 
w dziale            854         Edukacyjna opieka wychowawcza 
rozdziale    85412    Kolonie i obozy oraz inne formy wypoczynku dzieci i młodzieży 
szkolnej a także szkolenia młodzieży 
paragrafie      4300         Zakup usług pozostałych o kwotę 10.000 zł. 
 
Ta autopoprawka zwiększa dochody budżetowe o 10.000zł i zwiększa wydatki budżetowe 
o kwotę 10.000zł. 
 
 Budżet po zmianach wprowadzonych autopoprawką do uchwały przedstawia się w 

sposób następujący: 
 

Dochody ogółem   105 521 141,08  zł. w tym:  
Dochody bieżące     99 831 711,08  zł.     
Dochody majątkowe 5 689 430,00  zł.   
 
Wydatki ogółem     112 773 141,08   zł, w tym:   
Wydatki bieżące       89 850 421,08  zł.     
Wydatki majątkowe 22 922 720,00 zł.  
 
Przychody 10 000 000,00  zł.  
Rozchody 2 748 000,00  zł.  
 
Deficyt budżetu ukształtuje się na poziomie  7 252 000,00 zł.  
Pokrycie deficytu budżetu – to oczywiście kredyt 7 252 000,00 zł.  
 
Rozchody budżetu  2 748 000, 00 zł.  
Źródła finansowania rozchodów – to oczywiście kredyt w tejże samej wysokości, czyli  
2 748 000,00zł. Dziękuję. 

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Stachnio – bardzo dziękuję. Do dyskusji zgłosił się pan  
radny Marek Starczewski. Udzielam panu głosu.  

Radny Marek Starczewski – panie Przewodniczący, Wysoka Rado, za chwilę będziemy podejmować  
uchwałę w której zwiększamy budżet o prawie osiemset osiemdziesiąt tysięcy. Mam tu na 
myśli projekt unijny o nazwie „Wiedza i umiejętności kapitałem naszej przyszłości”. 
Dotarłem do regulaminu jakby tego programu, zasad rekrutacji, uczestnictwa. Jest tu 
bardzo ładnie rozpisane na poszczególne szkoły, ilości godzin z poszczególnych różnych 
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ciekawych rzeczy, które powinny się w szkołach dziać. Zasady rekrutacji, ilości grup i tak 
dalej, i tak dalej. Jet to dość obszerny dokument, który jest jakby tym jądrem wykonania 
tego programu. Moje pytanie jest tylko takie, chodzi o logistykę, czyli czy nasze szkoły są 
przygotowane na ten program pod kątem jakim? O ile wiem w szkołach miejskich, no 
szkoły pracują długo, czyli pracują często do późnych godzin. Nawet są tam zmianowości. 
Jest program, nie jest programem długim, więc ilość godzin jest bardzo duża. Chciałem 
tylko zapytać, czy pan Burmistrz nie widzi tutaj tego, że ten program może być w jakiś 
sposób zagrożony tym, że no po prostu lokalowo i czasowo będzie trudno go wykonać? 
Nie dlatego, że jestem przeciwny, będę na pewno głosował za tą zmianą, za zmianami w 
budżecie tylko, no budzi to mój taki niepokój. Czy lokalowo i po prostu też zasobami 
ludzkimi, i ilością uczniów podołamy temu programowi. Dziękuję.   

V- ce   Przewodniczący  Rady   Miejskiej   Ireneusz   Stachnio   –   bardzo  dziękuję  panu  radnemu.  Do  
dyskusji zgłosił się pan Burmistrz Marek Szponar.  

Z- ca Burmistrza Marek Szponar – Wysoka Rado, tak oczywiście, no na pewno jak przy każdym  
programie są jakieś zagrożenia, natomiast ten program został przygotowany, wniosek 
został przygotowany bezwzględnie przy udziale wszystkich dyrektorów szkół. I 
dyrektorzy szkół oceniając swojej możliwości i potrzeby, właśnie składali te wszystkie 
składniki do tego wniosku. Ja przypomnę, albo może poinformuję państwa, bo może od 
tego powinienem zacząć, że tak prawdę mówiąc w tej kwocie prawie milion siedemset, 
która będzie realizowana przez okres dwóch lat, dużą kwotę stanowi również zakup 
wyposażenia zarówno informatycznego jak i również służącego do nauczania 
przedmiotów ścisłych. Czyli tutaj jest naprawdę akurat bardzo duży wkład, będzie duży 
wkład finansowy, żeby doposażyć nasze szkoły. Ale również oprócz zajęć pozalekcyjnych, 
nazwijmy to z uczniami uzdolnionymi, będzie również pomoc psychologiczno-
pedagogiczna. Czyli tak prawdę mówiąc myślę, że w okresie tych dwóch lat bez jakiś 
większych problemów, możemy ten program zrealizować. Chociaż tak jak mówię, są 
pewne zagrożenia. Pan radny ma tutaj słuszność, wskazał na to, że warunki lokalowe nam 
się praktycznie z roku na rok pogarszają i może być pewien problem i z lokalami, ale 
również i z ilością dzieci, które będą chętne. Zaznaczam, jedyne zagrożenie to jest to, czy 
zdobędziemy odpowiednią ilość dzieci, które będą chciały uczestniczyć w tym programie, 
ponieważ ten program jest dobrowolny. My nie możemy tutaj nikogo przymusić ani nie 
wynika to z obowiązku szkolnego. Dziękuję.    

V- ce  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Ireneusz  Stachnio – dziękuję panu Burmistrzowi. Do dyskusji  
zgłosił się pan Jacek Załubski. Panie radny, proszę.  

Radny Jacek Załubski – dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, panowie burmistrzowie, szanowni  
państwo, ja mam takie pytanie odnośnie działu 852 i wynagrodzenia dla pracowników 
Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. Bo jak wiemy praca jest dosyć trudna, 
wymagająca. Oczywiście w stu procentach popieram wzrost tego wynagrodzenia, ale 
chciałem się tylko spytać pana Burmistrza o oczekiwania, bo wiem, że były oczekiwania 
pracowników co do wysokości wynagrodzenia, wzrostu tego wynagrodzenia. W jakim  
stopniu te oczekiwania zostały spełnione oraz czy w najbliższym czasie, jeżeli nie zostały 
spełnione, pan Burmistrz przewiduje spełnienie tych oczekiwań pracowników? Dziękuję.   

V- ce  Przewodniczący  Rady Miejskiej Ireneusz Stachnio – dziękuję panu radnemu. Głos zabierze pan  
Burmistrz Marek Szponar.   

Z- ca Burmistrza Marek Szponar – Wysoka Rado, tak jak już nawet prasa o tym informowała, odbyło  
się spotkanie przy okazji święta pracownika socjalnego i tam między innymi zostało 
wyartykułowane pewne, no zapotrzebowanie na to, żeby bardziej docenić finansowo 
pracę właśnie pracowników Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. I odbyło się, 
zgodnie z deklaracją, spotkanie pana Burmistrza Szczęśniaka, i została ustalone, 
uzgodniona myślę, że dosyć znaczna nawet jak na nasze możliwości i warunki, podwyżka. 
Sądzę, że dzisiaj pracownicy są usatysfakcjonowani. Natomiast, oczywiście oczekiwania 
są większe i myślę, że jak każdy z nas chciałby zarabiać zawsze więcej, natomiast 
oczywiście, że tak, jeżeli będzie taka możliwość finansowa to te zarobki będą również 
brane pod uwagę. Wzrost tych zarobków będzie brany pod uwagę w przyszłości. A dzisiaj 
myślę, że pewien konsensus został ustalony. Dziękuję.    

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Stachnio – dziękuję panu Burmistrzowi. Czy ktoś z  
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państwa chciałby jeszcze w tym punkcie zabrać głos?..., nie widzę. W takim bądź razie 
przystępujemy do głosowania projektu uchwały wraz z autopoprawką. Kto z państwa jest 
za, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku,  
 
za – 21 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta - . 
 
UCHWAŁA Nr VI . 59 . 2019 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach 
z dnia 22 lutego 2019 roku 
 
w sprawie zmian budżetu miasta i gminy na 2019 rok. 

 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (21) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, 
Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty 
Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, 
Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

 
Przechodzimy do następnego punktu. Jest to punkt siedemnasty – podjęcie uchwały w 
sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy Jelcz-Laskowice na lata 
2019-2026.  

 
Od. pkt 17 – porządku obrad Sesji. 

 
V- ce  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Ireneusz  Stachnio  –  do  dyskusji  zgłasza  się  pan  Burmistrz  

Romuald Piórko.  
Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – panie Przewodniczący, szanowni państwo, również i w tym  

punkcie zgłaszam autopoprawkę w imieniu Burmistrza, do wieloletniej prognozy 
finansowej. Ta autopoprawka będzie wynikała, wynika również w części z podjętej 
wcześniej przez państwa uchwały o pomocy dla Województwa Dolnośląskiego, ale o 
szczegóły poproszę panią Skarbnik.    

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Stachnio – bardzo dziękuję panie Burmistrzu. Proszę o  
głos panią Skarbnik.  

Skarbnik Gminy Elżbieta Harań-Klimek – panie Przewodniczący, Wysoka Rado, w związku z tym, że  
podjęliście państwo uchwałę w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok wraz z 
autopoprawką oraz przyjęliście państwo uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
udzielenia pomocy finansowej Województwu Dolnośląskiemu na realizację zadania pod 
nazwą  "Budowa mostu w m. Oława na rzekach Odra i Oława, jako połączenia dróg 
lokalnych: wojewódzkich nr 396 i 455, powiatowej 1570D oraz gminnej Malinowa" na 
latach 2020-2021, w Wieloletniej Prognozie Finansowej wprowadzono autopoprawkę i 
dokonano następujących zmian.   
Zwiększenie dochodów w 2019 roku na kwotę 1.245.628,08.-, w tym zwiększenie 
dochodów bieżących – 1.174.258,08.-, zwiększenie dochodów majątkowych 71.370,00.-. 
Zwiększenie wydatków w 2019 roku o kwotę 1.245.628,08.-, w tym zwiększenie 
wydatków bieżących na kwotę 1.464.258,08.-, zmniejszenie wydatków majątkowych 
218.630,00.-.  
Deficyt, plan po zmianach 7.252.000,00.- . 
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Zmianie ulega załącznik nr 1 w zakresie uzupełnienia wykonania wydatków i dochodów 
w roku 2018 i wprowadzonych zmian do budżetu. 
Zmianie ulega załącznik nr 2 do niniejszej uchwały w zakresie wprowadzenia nowego 
przedsięwzięcia. 
Przedsięwzięcie w pozycji, w kolumnie, liczba pojedyncza: 1.3.2.45, RPULiRID Mosty dla 
Regionów 2018-2025 - "Budowa mostu w m. Oława na rzekach Odra i Oława, jako 
połączenia dróg lokalnych: wojewódzkich nr 396 i 455, powiatowej 1570D oraz gminnej 
Malinowa" w latach 2020-2021-Rządowy Program Uzupełniania Lokalnej i Regionalnej 
Infrastruktury Drogowej – Mosty dla Regionów 2018-2025 – Dotacja celowa na pomoc 
finansową. Jednostka odpowiedzialna za koordynację – Urząd Miasta i Gminy. Okres 
realizacji 2020-2021. Łączne nakłady finansowe 166.648,00.-, limit 2019 roku – 0,00.-, 
limit 2020 roku – 39.526,00.-, limit 2021 roku – 127.122,00.-, limit 2022 roku – 0,00.- i 
limit zobowiązań – 166.648,00. 
Wprowadza się również do uchwały przedsięwzięcia wynikające z realizacji wydatków 
bieżących realizowanych w ramach wydatków na programy, projekty lub zadania 
związane z programami realizowanymi z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 
1 pkt 2 i 3 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych – Dz. U Nr 157, poz. 
1240 z późn. zm., z tego w kolumnie 1.1.1.2 WM – Rewitalizacja linii kolejowej nr 292 na 
odcinku Jelcz Miłoszyce – Wrocław Sołtysowice w celu przywrócenia przewozów 
pasażerskich we WrOF. Jednostka odpowiedzialna za koordynację Urząd Miasta i Gminy. 
Okres realizacji od 2016 do 2019. Łączne nakłady finansowe 6.151,00.-, limit 2019 roku – 
6.151,00.-, limit 2020, 2021, 2022 zero i limit zobowiązań 6.151,00. 
W kolumnie 1.1.1.3 WPI – Termomodernizacja dwóch budynków użyteczności publicznej 
na terenie Gminy Jelcz-Laskowice, jednostka odpowiedzialna za koordynację Jelcz-
Laskowice, okres realizacji 2016-2019, łączne nakłady finansowe 11.944,00.-, limit 2019 
roku – 8.500,00, limit 2020, 2021 i limit 2022 – zero, i limit zobowiązań – 8.500,00.-.   
Konsekwencją wprowadzonych zmian jest zmiana łącznych nakładów finansowych i 
limitów wydatków w poszczególnych latach. Za chwilę państwu powiem jak te limity się 
zmieniły, natomiast chciałabym, żebyście państwo jeszcze sięgnęli do materiałów, które 
dostaliście jako załączniki do Wieloletniej Prognozy Finansowej. I chcę państwu 
powiedzieć, że w pozycji 1.3. 2.8 załącznika nr 2 przebudowa dróg na Osiedlu 
Europejskim w Jelczu-Laskowicach łączny limit zobowiązań zmienia się na kwotę 
11.611.151,00.-. Konsekwencją wszystkich tych wprowadzonych zmian, tak jak 
powiedziałam, jest zmiana łącznych nakładów finansowych i limitów wydatków na 
poszczególne lata, i tak w kolumnie 1 – Wydatki na przedsięwzięcia ogółem, łączne limity 
finansowe przyjmą wartość 88.148.924,04.-, limit 2019 roku przyjmie wartość 
21.294.645,48.-, limit 2020 roku przyjmie wartość 16.912.128,92.-, limit 2021 roku 
przyjmie wartość 17.050.043,64.-, limit 2022 roku przyjmie wartość 15.760.000,00.-, 
limit zobowiązań 71.016.818,04.-. W kolumnie 1.a – wydatki bieżące, łączne nakłady 
finansowe przyjmą wartość 1.662.244,04.-, limit 2019 roku przyjmie wartość 
1.083.275,48.-, limit 2020 roku przyjmie wartość 512.602,92.-, limit 2021 roku przyjmie 
wartość 62.921,64.-, limit 2022 roku zero, limit zobowiązań 1.658.800,04.-. W kolumnie 
1.b – wydatki majątkowe, łączne nakłady finansowe przyjmą wartość 86.486.680,00.-, 
limit 2019 roku przyjmie wartość 20.211.370,00.-, limit 2020 roku przyjmie wartość 
16.399.526,00.-, limit 2021 roku przyjmie wartość 16.987.122,00.-, limit 2022 roku 
przyjmie wartość  15760.000,00.-, a limit zobowiązań przyjmie wartość 69.358.018,00.-. 
W kolumnie 1.1 – wydatki na programy, projekty lub zadania związane z programami 
realizowanymi z udziałem środków, o których mowa w art. 5 ust. 1 pkt 2 i 3 ustawy z dnia 
27 sierpnia 2009r. o finansach publicznych – Dz. U Nr 157, poz. 1240 z późn. zm., w 
kolejnej kolumnie 1.1.1 – wydatki bieżące, łączne nakłady finansowe przyjmą wartość 
1.662.244,04.-, limit 2019 roku przyjmie wartość 1.083.275,48.-, limit 2020 roku przyjmie 
wartość 512.602,92.-, limit 2021 roku przyjmie wartość 62.921,64.-, limit 2022 roku 
przyjmie wartość zero, limit zobowiązań przyjmie wartość 1.658.800,04.-. W kolejnych 
kolumnach, kolumna 1.2 wydatki na programy, projekty lub zadania związane z 
umowami partnerstwa publiczno-prawnego, oczywiście w kolumnie 1.2.1, w kolumnie 
1.2.2 zarówno łączne nakłady finansowe jak i limity poprzez poszczególne lata poczynając 
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od roku 2019 do 2022 i limit zobowiązań będą wynosiły zero. Natomiast w kolumnie 1.3 – 
wydatki na programy, projekty lub zadania pozostałe inne niż wymienione w pkt 1.1 i 1.2 
łączne nakłady finansowe przyjmą wartość 69.061.713,00.-, limit 2019 roku przyjmie 
wartość 16.446.151,00.-, limit 2020 roku przyjmie wartość 15.299.526,00.-, limit 2021 
roku przyjmie wartość 13.887.122,00.-, limit 2022 roku przyjmie wartość 9.710.000,00.-, 
a limit zobowiązań przyjmie wartość 55.342.799,00.-. W kolumnie 1.3.1 – wydatki bieżące 
zarówno łączne nakłady finansowe jak i limity zobowiązań od…, jak i limity wydatków od 
roku 2019 do roku 2022 jak i limit zobowiązań ogółem będą wynosić zero. W kolumnie 
1.3.2 – wydatki majątkowe, łączne nakłady finansowe przyjmą wartość 69.061.713,00.-, 
limit 2019 roku przyjmie wartość 16.446.151,00.-, limit 2020 roku przyjmie wartość 
15.299.526,00.-, limit 2021 roku przyjmie wartość 13.887.122,00.-, limit 2022 roku 
przyjmie wartość  9.710.000,00.-, a limit zobowiązań przyjmie wartość 55.342.799,00.-. 
Dziękuję.  

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Stachnio – pani Skarbnik, dziękuję bardzo. Czy ktoś z  
państwa chciałby zabrać głos w ramach tego punktu?..., nie widzę. Szanowni państwo, 
przystępujemy do głosowania, ale jeden z radnych opuścił salę, więc sprawdzimy 
obecność. Proszę o przyciśnięcie przycisku quorum…, stwierdzam obecność dwudziestu 
radnych, jeden radny jest nieobecny. Przystępujemy do głosowania projektu uchwały 
wraz z autopoprawką. Kto z państwa jest za podjęciem uchwały, proszę o podniesienie 
ręki i naciśnięcie przycisku,    
za – 20 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta -. 
 
UCHWAŁA Nr VI . 60 . 2019 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach 
z dnia 22 lutego 2019 roku 
 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy Jelcz-Laskowice 
                      na lata 2019-2026. 

 
Wyniki głosowania 
 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (20) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, 
Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty 
Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek 
Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 
 
NIEOBECNI (1) 
 
Michał Pakosz 

 
Przechodzimy do następnego punktu. Jest to punkt numer osiemnaście – podjęcie 
uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Dziuplinie. (ul. Piękna) 

 
Od. pkt 18 – porządku obrad Sesji. 
  
V- ce  Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Stachnio – czy w tym punkcie ktoś z państwa chciałby  

zabrać głos?..., nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto z państwa jest za, proszę o 
podniesienie ręki i przyciśnięcie przycisku,  
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za – 20 (jednogłośnie) 
- uchwała została podjęta -. 
 
UCHWAŁA Nr VI . 61 . 2019 
Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach 
z dnia 22 lutego 2019 roku 
 
w sprawie nadania nazwy ulicy w Dziuplinie. (ul. Piękna) 
 

Wyniki głosowania 
 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
 
ZA (20) 
 
Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, 
Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty 
Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek 
Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 
 
NIEOBECNI (1) 
 
Michał Pakosz 
 

Oddaję głos pani Przewodniczącej Beacie Bejdzie. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję obu panom przewodniczącym za prowadzenie 

części sesji. I proszę państwa jesteśmy teraz w punkcie numer dziewiętnaście, to jest 
punkt dotyczący informacji dotyczącej funkcjonowania gminnych instytucji kultury: 
Miejsko-Gminnego Centrum Kultury i Miejskiej Biblioteki Publicznej.    

 
Od. pkt 19 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  do dyskusji zgłosił się pan radny Marek Starczewski,  

proszę bardzo. 
Radny Marek Starczewski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, mieliśmy okazję wnikliwie i dokładnie  

przeanalizować te sprawozdania oba, zresztą z udziałem pań prowadzących te instytucje, 
Pani Dyrektor Miejsko-Gminnego Centrum Kultury i pani Dyrektor Miejskiej Biblioteki. 
Myślę, że sprawozdania są bardzo wyczerpujące i pokazują rzeczywiście istotę działania 
tych instytucji i szeroki wachlarz tego co oferują one naszym mieszkańcom, zarówno w 
mieście jak i w gminie, a także myślę, że i poza naszą gminą również są tam, jest wiele 
ciekawych rzeczy na które przyjeżdżają ludzie również z pozostałych części naszego 
powiatu. Moje pytanie jest jedno, ja zresztą o tym mówiłem i myślę, że powinniśmy jako 
radni stale o tym przypominać, i jakby prosić aby nie znikło nam to gdzieś tam z 
perspektywy naszego myślenia, budowa nowego centrum kultury i miejskiej biblioteki. 
Więc panie Burmistrzu, aby nie uciekło to gdzieś, żeby ten problem, no cały czas mieli 
włodarze miasta cały czas na uwadze, i powoli zaczynali przygotowywać się do budowy 
nowej siedziby dla tych dwóch instytucji z prawdziwą salą taką widowiskową gdzieś na 
przynajmniej te dwieście, trzysta miejsc, aby można było już realizować pełen zakres tej 
kultury a także spraw związanych z bibliotekami, z książkami. Dziękuję.     

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Proszę państwa, ja się zgłosiłam do  
dyskusji w zasadzie z taką prośbą do obu pań dyrektor. Mianowicie chciałabym abyście 
panie powiedziały, jaka jest obecnie największa bolączka obu instytucji, a jakie są, pań 
zdaniem, najciekawsze rzeczy, które się ostatnio zdarzyły, albo po prostu jakie są sukcesy. 
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Jeżeli mogę poprosić o wypowiedź panią Dyrektor Miś-Hanys a potem panią Dyrektor 
Grodzicką.   

Dyrektor M-G Ośrodka Kultury Dorota Miś-Hanys – witam państwa bardzo serdecznie. Jeśli chodzi o  
bolączki, to tak jak powiedział pan Marek Starczewski, główną naszą bolączką jest 
pragnienie posiadania własnej siedziby. Obecnie mieścimy się, jak państwo wiedzą w 
Centrum Sportu i Rekreacji, dysponujemy pięcioma pomieszczeniami, plus sala 
widowiska. I tak na dobrą sprawę już zaczynamy się lekko przepychać z ćentrum Sportu, 
bo wiadomo dwie instytucje prężnie działają i prężnie się rozwijają. Więc budowa 
centrum kultury jak najbardziej jesteśmy za, myślę, że biblioteka również. I wtedy myślę, 
że te dwie instytucje mogłyby połączyć siły i robić naprawdę fantastyczne rzeczy. Jeśli 
chodzi o nasze działania, nasze sukcesy, to państwo zapoznaliście się z materiałami, 
zorganizowaliśmy w ubiegłym roku około pięćdziesięciu imprez. Imprezy o różnym 
charakterze i lokalnym, i ponad lokalnym, festyny sołeckie. Realizowaliśmy projekty 
Narodowego Centrum Kultury. Pewnie państwo wszyscy widzieliście nasz mural 
niepodległościowy i związane z tym działania. Jeśli chodzi o edukację kulturalną, no to 
zrzeszamy ponad pięćdziesiąt różnych sekcji dla różnych grup wiekowych. Począwszy od 
dzieci od trzeciego roku życia po seniorów dla których działa Akademia Złotego Wieku w 
ramach, której jest mnóstwo zajęć. No i co nas czeka w tym roku, właśnie dziesięciolecie 
Akademii Złotego Wieku. Szykujemy dużą imprezę 08 czerwca, już państwa serdecznie na 
nią zapraszam. Seniorzy się również szykują, przygotowywany jest okolicznościowy 
program kabaretowy. Zespoły wokalne również przygotowują się, a wieczorem chcemy 
zaprosić wszystkich na koncert zespołu Czerwone Gitary. Oczywiście seniorzy, którzy są 
zrzeszeni w Akademii Złotego Wieku będą mieć wstęp wolny, wszystkie pozostałe osoby 
będą mogły wejść, kupując bilety. Co jeszcze?..., nie wiem, może mają państwo jakieś 
pytania?   

Przewodnicząca   Rady   Miejskiej   Beata   Bejda  –  ja   myślę,   że  na  moje  pytanie  została  udzielona  
odpowiedź. Sprawozdanie jest bardzo obszerne, wszyscy się z nim zapoznaliśmy, także…,  

Dyrektor M-G Ośrodka Kultury Dorota Miś-Hanys - …, no i oczywiście zapraszam, zbliżają się Dni  
Jelcza-Laskowic, przygotowaliśmy dwudniowy program. 3 maja odbędzie się wielka gala 
w ćentrum Sportu i Rekreacji, tym razem będzie to koncert dwunastu tenorów z orkiestrą 
bielską. Program będzie…, zespół zaprezentuje największe światowe hity i arie operowe, 
ale także popowo rockowe, natomiast czwartego maja plenerowo, tutaj program 
kierujemy bardziej dla młodzieży, i myślę, że mocno oczekiwany raper O.S.T.R. zagości w 
tym roku. Do tego zespól Afromental, no i jeszcze tutaj przygotowujemy suporty, ale 
jesteśmy tutaj jeszcze na takim etapie umów, więc nie będę na razie zdradzać. Także 
myślę, że zadowolimy, bo już mam komentarze, że wszyscy się zjeżdżają do Jelcza-
Laskowic. Więc myślę, że będzie dobrze.   

Przewodnicząca   Rady   Miejskiej   Beata   Bejda   –   bardzo   dziękuję   pani  Dyrektor.  Pani  Dyrektor  
Grodzicka, bardzo uprzejmie proszę.  

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej Mirosława Grodzicka – szanowni państwo, jakie bolączki  
ma Biblioteka. Podobnie jak ośrodek kultury, również i Biblioteka boryka się już z 
brakiem miejsca i za bardzo nie może rozwijać księgozbioru. Także bardzo proszę, 
żebyście państwo mieli na uwadze jednak wybudowanie czegokolwiek, no nie 
czegokolwiek, pięknego obiektu jaki nam pokazano na wizualizacji. Jeśli chodzi o naszą 
pracę, to z czego jesteśmy bardzo dumni, no Biblioteka została skomputeryzowana 
całkowicie, i w tej chwili można wypożyczać książki zdalnie. Całe czytelnictwo, cała 
obsługa czytelnika jest zdalna, można zamawiać książki, można sprawdzić terminy 
wypożyczenia, więc te wszystkie sprawy już można robić sobie w domu. Następną taką, 
takim naszym sukcesem jest to, że umieliśmy dotrzeć do czytelnika i obywatela, który…, 
powyżej pięćdziesiątego roku życia. I uczymy tych ludzi, oni przychodzą do biblioteki, my 
robimy kursy komputerowe, uczymy ich obsługi komputera, korzystania z Internetu i 
posługiwania się  tym Internetem. Także wielu naszych czytelników, może nie zawsze oni 
są czytelnikami ale tych, którzy nas odwiedzają, uczą się posługiwania Internetem w celu 
ułatwienia sobie życia. Więc…, robić przelewy bankowe, sprawdzić na przykład, znaleźć 
sobie lekarza jakiegoś tam, opinie o tym lekarzu, wiele, wiele spraw ci ludzie załatwiają 
właśnie poprzez Internet w tej chwili i dziękują nam za to. Obecnie wchodzimy w 
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następny projekt, który będzie skierowany już do czytelnika, albo odbiorcy może lepiej, 
bo niekoniecznie musi być to czytelnik, powyżej sześćdziesiątego piątego roku życia. 
Także tutaj muszę państwu powiedzieć, że już mamy skompletowane trzy grupy i od 
wtorku zaczynają się szkolenia w zakresie właśnie korzystania z komputerów po prostu, i 
posługiwania się Internetem. Również jestem, z czego bardzo zadowolona? W tym roku 
udało nam się podnieść czytelnictwo, i u nas wyszedł współczynnik wypożyczeń 
jedenaście i dziewięć dziesiątych. Dotychczas ledwo wychodziliśmy z dziewięciu procent, 
a w tej chwili no bardzo ładnie nam wyskoczył współczynnik czytelniczy. No cóż, no to 
chyba tyle. Robimy wiele różnych zajęć z dziećmi. Chętnie przychodzą do nas szkoły, 
przedszkolaki to już prawie od nas nie wychodzą. Także, no mamy teraz taki, no może nie 
projekt, prowadzimy po prostu taki, właściwie to w projekt, weszliśmy w ten projekt, 
skierowany do dzieci od trzeciego roku życia. Więc takich dzieciaczków nam się zapisało 
do biblioteki trzydzieści jeden. No i będziemy to kontynuować. Także dziękuję bardzo.    

Przewodnicząca   Rady   Miejskiej   Beata   Bejda   –   bardzo   dziękuję.   Do   dyskusji   zgłosił   się   pan  
Przewodniczący Ireneusz Stachnio, potem pan radny Tomasz Rygielski. Proszę uprzejmie.  

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Stachnio – szanowni państwo, chciałbym się odnieść  
do ostatniego wydarzenia, które miało miejsce w ubiegłą sobotę. Była to gala 
karnawałowa Amore Italiano in opera, gdzie czworo śpiewaków operowych wraz z 
orkiestra symfoniczną Filharmonii Sudeckiej, no dało ucztę wszystkim melomanom 
muzyki poważanej. Do tej pory oferta skierowana do mieszkańców naszej gminy i gmin 
ościennych była raczej, no taka bardziej luźna, czyli jeśli nawet przyjeżdżał balet to, to co 
pani Dyrektor zwróciła uwagę, to balet miał podkład muzyczny, natomiast nie było do tej 
pory orkiestry symfonicznej na żywo. Pełna hala tak w zasadzie, wszyscy melomani 
zadowoleni. Organizatorzy zapewne też. Impreza się bardzo udała. Ja mam taką prośbę do 
panów burmistrzów…, nie ma prośby. Pani Dyrektor zdradziła tutaj, uchyliła rąbek 
tajemnicy, że w najbliższym czasie przyjadą tenorzy, ale gdyby tak właśnie do tej grupy 
melomanów, którzy uwielbiają muzykę poważną, operową, skierować muzykę 
symfoniczną, skierować taką właśnie ofertę ze strony gminy, czy na przykład jelczańsko-
laskowickie spotkania z batutą, tak aby to było cykliczne, żeby ta grupa ludzi cały czas 
była nastawiona właśnie na taką ofertę, nie tylko z Jelcza-Laskowic, z naszej gminy, ale 
także z Oławy, Oleśnicy, bo tacy ludzie…, i z Wrocławia, bo także byli. Jesteśmy, ta impreza 
trafiła w taką niszę, gdzie takiego czegoś nie było i nie ma w okolicy. Także panie 
Burmistrzu, panowie burmistrzowie, proszę przekazać batutę panu Burmistrzowi 
Bogdanowi Szczęśniakowi i może takie cykliczne spotkania z batutą się pojawią. Mamy 
super w tej chwili taki układ, konstelację, mamy świetną panią Dyrektor, która bardzo 
dobrze zarządza Centrum Kultury. Jest bardzo pomysłowa, ma świetnych pracowników. 
Mamy halę, wprawdzie nie operową, nie symfoniczną, ale mieszczącą dużo ludzi, no 
brakuje jeszcze przychylności władz, bo myślę, że wszyscy mieszkańcy melomani, także 
radni taką ofertę wesprą, i pani Skarbnik znajdzie jakieś pieniądze. Bardzo dziękuję.       

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  dziękuję.  Pan  radny  Łukasz  Dudkowski  ad  vocem,  
proszę.  

Radny Łukasz Dudkowski – pani Przewodnicząca, panowie burmistrzowie, szanowni państwo, ja tylko  
powiem, że akurat taka oferta już kiedyś była. To pani Dyrektor potwierdzi, bo tutaj 
nawet z tego balkonu były pieśni operowe śpiewane i też były takie koncerty. A przy 
okazji, ewentualnie jeśli chodzi o to też może warto to, oczywiście bardziej do pani 
Dyrektor, natomiast to już budżet wiem, że jest zamknięty, jeśli chodzi o udział w takich 
wydarzeniach kulturalnych typowo skierowanych do melomanów, to myślę, że 
ewentualność powrotu do Wratislavia Cantans, tak. Bo tutaj przypominam, że podczas 
Wratislavi Cantans koncertował nawet sam Dyrektor Narodowego Forum Muzyki, 
Dyrektor Kosendiak. Także tutaj były największe sławy w tym momencie, kiedyś…, i też 
był komplet. Także to taka, to oczywiście formuła tego festiwalu polega na tym, że właśnie 
wyjeżdża się na zewnątrz, poza Wrocław. Więc to jest też jakiś pomysł, tym bardziej, że 
jak widać, to co pan radny powiedział, pan Przewodniczący, jest zapotrzebowanie, bo jest, 
no na koncertach tłumy. Ja też pytałem o Big Band na komisji pana Burmistrza, ale już 
rozmawiałem z panią Dyrektor, już wszystko wiem, także bardzo serdecznie dziękuję. I 
panie Burmistrzu, dzięki.     
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Przewodnicząca   Rady   Miejskiej  Beata  Bejda  –  dziękuję  bardzo.  Pan  radny,  pan  Przewodniczący  
Stachnio ad vocem.  

V- ce Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Stachnio – szanowni państwo, tak byli śpiewacy  
operowi, były balety, natomiast nie było chyba, o ile ja sobie przypominam, nie było 
orkiestry symfonicznej. A co innego jest słuchać nagrania z playbacku, a co innego jest 
słuchać na żywo, nawet w hali sportowej. To jest naprawdę, to są inne doznania, inne 
przeżycia. Ci, którzy lubią muzykę od heavy metalu, tak jak wspólnie z panią 
Przewodniczącą, do muzyki poważnej, to myślę, że rozumieją i wiedzą o co chodzi. 
Dziękuję.  

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  pani  Dyrektor  Miś-Hanys,  proszę  bardzo…, i też ad 
vocem, prawda.  

Dyrektor M-G Ośrodka Kultury Dorota Miś-Hanys – drodzy państwo, sprostuję te wszystkie  
informacje. Więc koncert, już odbył się po raz trzeci, i można powiedzieć, że jest cykliczny. 
Pierwszy koncert mieliśmy podczas trzydziestolecia miasta Jelcz-Laskowice i był to 
koncert „W świecie muzyki Krzesimira Dębskiego”. Co prawda nie była to pełna orkiestra 
symfoniczna, ale kameralna. I w ubiegłym roku „Z batutą i humorem” z Dyrygentem 
Niesiołowskim. Po raz drugi też mieliśmy orkiestrę symfoniczną, teraz mieliśmy pełen 
skład, prawie pięćdziesięcioosobowa orkiestra. I już mogę powiedzieć, że trzeciego maja 
również będzie to orkiestra kameralna, dwudziestoośmioosobowa plus dwunastu 
tenorów. Także serdecznie zapraszam, proszę śledzić nasze informacje…, zresztą państwo 
dostajecie wejściówki na nasze realizacje i jest mi troszeczkę smutno muszę powiedzieć, 
bo mało radnych gości na naszych imprezach. Także, to jest taka troszeczkę smutna 
wiadomość. Także serdecznie zapraszam, wszystkie informacje są dostępne na naszej 
stronie Internetowej, która działa na bieżąco, także można wszystko przeczytać, Facebook 
również państwa poinformuje. Także dziękuję.      

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję pani Dyrektor. Proszę państwa, pani Dyrektor  
wcześniej rozmawiała ze mną jakiś czas temu o tym właśnie, że dostajemy wejściówki i 
niekoniecznie z nich korzystamy. Ja przy okazji tej informacji o wolontariacie chciałabym 
po prostu do państwa zaapelować i prosić, jeżeli ktoś otrzyma wejściówkę a nie będzie 
chciał skorzystać, proszę przekazać to do wolontariatu, do Zielonego Parasola. Te osoby 
niepełnosprawne wraz z opiekunem, z mamą czy z tatą bardzo chętnie chodzą na tego 
typu koncerty. I po prostu widziałam sporą część tych osób właśnie na takich imprezach. 
Oddaję głos panu radnemu Tomaszowi Rygielskiemu, proszę uprzejmie.  

Radny Tomasz Rygielski – szanowni państwo, po pierwsze to w jednym zdaniu chciałem jak gdyby  
dołączyć się do tych oczekiwań, spełnianych zresztą, ale jeszcze bardziej może 
rozwijanych, jeśli chodzi o dostępność do tej kultury wyższej, czyli to co pan radny 
Stachnio mówi i pani Dyrektor, żebyśmy jeszcze więcej takich działań, takich realizacji 
kulturalnych, z tej kultury wyższej. A w zasadzie to chciałem jak gdyby zadać pytanie pani 
Dyrektor, ponieważ znalazłem w tym sprawozdaniu informacje o działaniach 
animacyjnych w świetlicach wiejskich. I chciałem zapytać, zacytuję, dlatego wziąłem 
tableta, jest takie zdanie, „…że świetlice są centrami rozrywki, wyposażone w stół do ping 
ponga, gry planszowe, piłkarzyki i tak dalej…”. Chciałem zapytać, to tak a pro po Wójcic, 
bo ten sprzęt jest w stanie krytycznym a w zasadzie on, jego tam nie ma, znaczy stoi 
fizycznie, ale jest nieużytkowany, bo chyba stał się już niebezpieczny nawet do 
użytkowania, głównie piłkarzyki. Chciałbym się dowiedzieć, bo nie wiem po prostu, do 
kogo albo kto odpowiada za wyposażenie? To znaczy, kto może sfinansować jakieś nowe 
rzeczy, jakieś nowe urządzenia, nowe zabawki, nie wiem cokolwiek, co może służyć 
właśnie do codziennej pracy w tej świetlicy. No po prostu do kogo się z tym zwrócić? 
Dziękuję.     

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pani Dyrektor Miś-Hanys, proszę.  
Dyrektor M-G Ośrodka Kultury Dorota Miś-Hanys – jeśli chodzi o sprzęt, który znajduje się w  

świetlicach, za to odpowiadają sołtysi i rady sołeckie. Centrum Kultury jakby obejmuje 
działalnością merytoryczną zajęcia, które się odbywają w świetlicach i do tych zajęć, jakby 
przygotowują wszystkie materiały potrzebne do realizacji zajęć. Jeśli chodzi o sprzęt, to 
sołectwa.     

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda – bardzo dziękuję. Głos oddaję panu radnemu Markowi  



41 

 

Starczewskiemu, proszę.  
Radny Marek Starczewski – ja chciałem powrócić jeszcze do tej sprawy o której zapomniałem w moim  

wystąpieniu pierwszym, znów do czytelnictwa. Podczas komisji poruszyliśmy bardzo 
ważki temat, znaczy, poruszyła pani Dyrektor, lokalowy. Chodzi o Miłocice. Panie 
Burmistrzu, czy można liczyć na to, że pochylicie się trochę nad tą sytuacją? Tam, mówiła 
pani Dyrektor o tej dramatycznej sytuacji z oknami i powiedzmy sobie, żeby tam 
zapewnić odpowiednie warunki na funkcjonowanie tej biblioteki, tej filii biblioteki 
publicznej. Czy w tym zakresie można liczyć w najbliższym czasie na jakieś zmiany? 
Myślę, że pani Dyrektor, zresztą tak jak pan Burmistrz mówił, powinna wystąpić do 
Burmistrza z takim wnioskiem, więc pani Dyrektor, no proszę się pochylić nad tym, bo 
rzeczywiście byłem, oglądałem to i, no wymaga to jakiejś takiej drastycznej interwencji.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Piórko, proszę. 
Z- ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, szanowni państwo, panie radny, jeżeli  

chodzi o Miłocice, o starą szkołę w cudzysłowie, w tym roku w budżecie mamy pieniądze 
na remont dachu. Zaczynamy, poprawiliśmy trochę centralne ogrzewanie, jeszcze parę 
innych rzeczy. W tym roku chcemy zrobić dach, i ten budynek będzie, że tak powiem, 
znaczy, z tego budynku będą korzystali mieszkańcy i zarówno stowarzyszenie na rzecz 
Miłocic, jak i biblioteka. Także te warunki się poprawią, ale to wymaga trochę czasu. 
Niemniej jednak działania są podjęte. Dziękuję.     

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy ktoś z państwa jeszcze chciałby  
zabrać głos?..., już nie. Dobrze. Ja bardzo dziękuję paniom dyrektor, że wytrwały tu z nami 
do tak późnej godziny. No punkt jest pod tytułem informacja, informacje zazwyczaj 
umieszczamy pod koniec porządku obrad. Dziękuję bardzo, zamykam punkt numer 
dziewiętnaście. Przechodzimy do punktu dwadzieścia – wolne wnioski. 

 
Od. pkt 20 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  czy  w  tym  punkcie  ktoś  z państwa chciałby zabrać  

głos?..., nie widzę. Przechodzimy do punktu numer dwadzieścia jeden – komunikaty 
organów gminy.  

 
Od. pkt 21 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – czy w tym punkcie ktoś z państwa chciałby zabrać  

głos?..., pan radny Michał Pakosz Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 
później pan radny Jacek Załubski. Tylko to są komunikaty organów panie Jacku, panie 
radny, to tak tylko mówię, bo nie wiem z jakim wnioskiem, z jakim komunikatem chce pan 
wystąpić. I pan Przewodniczący Komisji Samorządu i Prawa, pan Tadeusz Babski. Oddaję 
panu głos.     

Radny Michał Pakosz – dziękuję pani Przewodnicząca. Szanowni państwo, ja tylko pozwolę sobie  
poinformować członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, że posiedzenie odbędzie się 
dnia 28 lutego o godzinie 16.00, tutaj w Urzędzie. Nastąpiła zmiana, po konsultacji z 
panem Prezesem Zakładu Gospodarki Komunalnej i z panem Burmistrzem tutaj, i 
przekładamy termin Komisji na dzień dwudziesty ósmy, na godzinę szesnastą. I chciałem 
tylko poinformować, bo będzie kontynuowana analiza wniosku zgłoszonego przez pana 
Tomasza Rygielskiego podczas III Sesji Rady Miejskiej, i tak jak członkowie Komisji to 
wiedzą. I kolejna sprawa, że odpowiedź pana Prezesa Zakładu Gospodarki Komunalnej 
jest dostępna w Biurze Rady, więc członkowie Komisji mogą się zapoznać. Dziękuję 
bardzo.   

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  –  dziękuję  bardzo.  Pan  radny  Jacek  Załubski, proszę  
bardzo. 

Radny  Jacek  Załubski – dziękuję pani Przewodnicząca. To ja może powiem jaką mam informację a pani  
mi powie w którym punkcie można to zgłaszać…,  

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Bejda  – …, ja  już  panu  udzieliłam  głosu,  także  tylko  w tym  
punkcie.  

Radny Jacek Załubski – znaczy, ja w sprawie naszej imprezy najbliższej, czyli jedenastego zimowego  
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TOYOTA maratonu na raty. Chciałem zaprosić panią Przewodniczącą, panów 
burmistrzów, państwa radnych na uroczyste zakończenie. Będziemy grillować w ośrodku 
nad stawem w niedziele od godziny 12.00 i tam będziemy rozpoczynali dekorację. I 
chciałem zaprosić serdecznie do udziału w tym wydarzeniu. Dziękuję.   

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Przewodniczący Tadeusz Babski,  
proszę bardzo.   

Radny Tadeusz Babski – pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, przypominam, że posiedzenie Komisji  
Samorządu i Prawa odbędzie się 07 marca, to jest czwartek, godzina 16.00. Tematem 
będzie bezpieczeństwo ruchu drogowego na terenie miasta i gminy Jelcz-Laskowice. 
Dziękuję.   

Przewodnicząca   Rady   Miejskiej   Beata  Bejda  –  dziękuję  bardzo.  Więcej  osób  się  nie  zgłosiło  do  
dyskusji. Dziękuję bardzo.  

 
Od. pkt 22 – porządku obrad Sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Bejda – proszę państwa, dziękuję za wytrwałość, przepraszam  

za te przerwy spowodowane awarią i brakiem możliwości połączenia z Internetem. 
Zamykam obrady VI Sesji Rady Miejskiej. Dziękuję państwu za obecność i życzę dobrego 
popołudnia i miłego weekendu. Dziękuję państwu, do widzenia. 
 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej, po wyczerpaniu porządku obrad o godzinie 16.25 zamknęła 

obrady VI Sesji Rady Miejskiej w Jelczu–Laskowicach. 

 

 

 

Protokołowała: 
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